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İLK OLARAK, yeni dönemde  Basın Yayın Komisyon Başkanlığı görevinin bana ve-
rilmiş olmasından dolayı duyduğum gurur ve mutluluğu sizlerle  paylaşmak isterim. 

Türkiye’nin en köklü  ve etkili GİAD’larından biri olan GAGİAD’da verilen bu önem-
li ve değerli sorumluluğun bilinciyle komisyon üyelerimizle birlikte, derneğimizin 
vizyonuna ve misyonuna uygun bir çizgide yayınlarımızı sürdürmeyi hedefliyoruz. 

Bu görevi devraldığım  bir önceki  komisyon başkanı Cihan Koçer’e ve ekibine emek-
leri ve başarılı çalışmaları için  teşekkür ederim. 

Bu sayı itibariyle komisyondaki diğer değerli üyelerimizle birlikte dergimizde  
GAGİAD’a, Gaziantep’imize ve ülkemize dair gelişmeleri sizlere aktarmaya çalışaca-
ğız. Buna ek olarak komisyon üyelerimizin araştırıp kaleme aldığı ve ilginizi  çekece-
ğini düşündüğümüz farklı alanlardaki makalelerle  size özel bir içerik oluşturmaya 
gayret edeceğiz.  

Bu sayımızda Yönetim Kurulumuzun ve Kadınlar Kurulumuzun yapmış olduğu  ve 
derneğimize yapılan ziyaretler ve ramazan ayı etkinlikleri başta olmak üzere pek 
çok dernek etkinliğine  ve derneğimize ilişkin habere yer verdik. Ayrıca Gaziantep’te 
gerçekleşen ekonomik ve kültürel gelişmeleri ve sosyal sorumluluğa dair girişimleri 
de dergimizin içeriğinde bulabileceksiniz.

Derneğimizin bir yansıması olan dergimizi sizlere hazırlarken beraber çalıştığım 
tüm komisyon arkadaşlarıma özverili çalışmaları ve emekleri için özellikle teşekkür 
ederim. Önümüzdeki sayılar için  de komisyon olarak  etkili  ve verimli bir çalışma 
süreci içerisinde Gagiad’ın gündemini ve ve diğer aktüel gelişmeleri dergimize yan-
sıtacağız.

Daha önceki dönemlere kıyasla milli birlik ve beraberliğe , çalışmaya ve üretmeye  
çok daha fazla önem vermemiz gereken bu dönemde 30 Ağustos Zafer Bayramı’mızı 
kutlar, aziz şehitlerimizi rahmet ve saygıyla anarken sözlerimi ulu önder Atatürk’ 
ün sözleri ile sonlandırmak isterim ‘Biz Türkler tarih boyunca hürriyet ve istiklale 
timsal olmuş bir milletiz’.

Bir sonraki sayımızda görüşmek dileğiyle…

Değerli Genç Çizgi okurları;
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Eğitim ve Çevre Fonu8

Sayın Eğitim ve Çevre Gönüllüsü

GAGİAD Eğitim ve Çevre Fonu Sertifikaları tasarımı yenilendi... Özel 
günlerinizde siz de eğitime ve çevreye katkıda bulunun, fark yaratın.

Özel günlerinizde eğitim ve çevre fonu sertifikası göndermek için 
dernek merkezimiz ile irtibata geçebilirsiniz.

Not:  5 adet fidan sertifikası “50 TL”



Yine, yeni dergimizle bir aradayız.

Daha önce de vurguladığım gibi, Genç Çizgi hepimiz için 
hem değerli bir arşiv hem de geri dönüp baktığımızda 
neler yaptığımızı görmemiz için mükemmel bir enstrüman 
olma özelliğini taşıyor. 47. sayımızdan bu yana derneğimiz 
de birçok önemli faaliyete imza atma şansımız oldu. 
Üyelerimizi bir araya getirdiğimiz faaliyetlerden kadınlar 
kurulumuzun gerçekleştirdiği sosyal faaliyetlere geniş bir 
yelpazede çalışma şansı yakaladık.

Aslına bakarsanız sivil toplum için zor geçtiğini 
söyleyebileceğimiz bu günlerden ivmemizden bir 
şey kaybetmeden yola devam etmek bizler için en 
büyük mutluluk. Sivil toplum kurumlarının yozlaştığı, 
etkinliklerinin azaldığı, faaliyetlerinin daraldığı bir 
dönemden geçiyoruz. Gelinen bu noktada sivil toplumun 
malum şer grupları tarafından farklı amaçlara alet edilmiş 
olmasının çok büyük bir payı var. STK’larda genel vaziyet 
böyle iken içine siyaset karışmayan, ilkelerinden ödün 
vermeyen derneğimizin bir üyesi olmak hepimiz için bir 
gurur kaynağı olmalı.

Güzel ülkemiz için oldukça zor geçen yaklaşık 5 yıllık bir 
süreç halen bizi bazı sınavlara tabi tutmaya devam ediyor. 
Geride kalan zorluklar yerine bir yenisini ekleyebiliyor. 
Tüm bu zorlukların üstesinden gelmenin tek yolu birlik 
ve beraberlik içinde daha güzel günler için hep beraber 
yürümek, çalışmak ve çabalamak. Yaşanan bu zorluklar 
doğru mesajları alanlar için geleceğe daha emin adımlarla 
yürüyebilmek için birçok fırsat sunuyor. Artık şirketlerimiz 
daha efektif iş yapmanın, risklerini kontrol etmenin, 
verimliliği en üst seviyeye çıkarmanın, yeni ve alternatif 
pazarlar aramanın öneminin farkına varmalı. Artık 
dünyada iş yapma biçimleri de dahil olmak üzere hiçbir şey 
eskisi gibi değil, oyunun kuralları değişti. Ülkerleri güçlü 
ve bağımsız kılmak artık sadece hükümetlerin değil, aynı 
zamanda şirketlerin elinde.

Türkiye son zamanlarda dışa olan bağımlılığını 
azaltabilmek, cari açığı kapatıp stratejik alanlara yatırım 
yapmak adına önemli gelişmeler sağladı. Evet, önümüzde 
uzun ve zahmetli bir süreç olabilir ama olması uzak bir 
ihtimal gibi görünen fikirleri konuşmaya, tartışmaya 
başlamak bile çok önemli ve pozitif bir gelişme.

Bu yeni süreçte özellikle biz gençlere yeni kuşağa çok 
iş düşüyor. Artık ezberleri bozmanın, yeni olanaklara, 
bilmediğimiz sulara yelken açmanın vakti geldi ve geçiyor. 
Hiçbir zaman geç değil. Büyük badireler atlatan, her türlü 
zorluğa göğüs geren, tüm imkansızlıklar içerisinde milli 
bağımsızlık mücadelesini vermiş bir ecdadın torunları 
olarak bizler için büyük sıçramalar yapmak kolay olmalı.

Artık elimizdeki imkanları daha iyi değerlendirmenin, 
ezberlerimizi gözden geçirmenin, yeni bir hikaye yazmanın 
vakti geldi galiba.

Hep birlikte, çocuklarımız için daha aydınlık bir gelecek için 
el birliği ile çalışmalı, her geçen gün küçük adımlarla bile 
olsa daha ileri doğru yürümeye devam etmeliyiz. Bu bizim 
vatanımıza en büyük borcumuz.

Hepinize sağlıklı, mutlu, huzur ve refah dolu aydınlık bir 
gelecek diliyorum.

Saygılarımla,

Bora Tezel
Yönetim Kurulu Başkanı 

9Başkan’dan

Çok değerli üyelerimiz, 
sevgili genç çizgi okurları,



AGİAD’IN 12.dönem-
de başarıyla görev 
yapan Başkan Bora 
Tezel; 13.dönemde de 
başkanlığa seçilerek 
yeni yönetimde görev 
yapan isimlere ayrı 
ayrı teşekkür ederken; 
“Benim de içerisinde 

yer almaktan büyük onur duyduğum 
12.dönem Yönetim Kurulumuz başarılı 
işlere imza attılar. Bu yeni dönemde de 
hep birlikte başarılı işlere aynı şekilde 
imza atacağız” dedi.

Yemeğe GAGİAD yeni ve önceki dönem 
Yönetim Kurulu ve üyeleri eşleri ile bir-
likte katıldı. GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel 12.dönem Yönetim 
Kurulu üyelerine teşekkür plaketi verir-
ken, yeni yönetim kurulu üyelerini de 
tek tek tanıttı.

GAGIAD ailesi eşli
yemekte bir araya geldi

Gagiad 13.Dönem Başkan ve Yönetim Kurulu üyelerinin göreve 
geldikten sonra ilk etkinliklerinden birisi de 12.dönemde görev 
yapan Başkan ve Yönetim Kurulu üyeleri ile ailelerinin de 
katıldığı yemekli toplantıda bir araya gelmek oldu.

Bizden haberler10
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Alper Burnukara, Bora - Müge Tezel, Aylin Burnukara



Bizden haberler12

Ahmet Onural Memiş, Bora - Müge Tezel

Seda - Halit Güleç, Bora - Müge Tezel Caner Nacar, Bora - Müge Tezel

Fazıl Özyaşar, Kerem Şahin, Erhan Sayın, Orçun Yüksel, Erman Erturhan

Murat - Nisa Özkara, Bora - Müge Tezel



13Bizden haberler

Hazal - Cihan Bulguroğlu, Bora - Müge Tezel

Günseli - Hamit Öztürkmen, Bora - Müge Tezel

Sezen Baharoğlu, İrem Baharoğlu, Faik Baharoğlu

Seda - Tayfur Özyaşar, Bora - Müge Tezel

İrem - Ferudun Akcan, Bora - Müge Tezel



Bizden haberler14

Bahar - Bülent Kömürcü, Bora - Müge Tezel Elif - Emrah Çetindağ, Bora - Müge Tezel



15Bizden haberler

Enes Özkarslı, Bora Tezel Fitnaz Atmaz, Ceren Akcan Göymen, Esra Yıldırım

İrem - Feridun Akcan, Mehmet Akcan, Seda - Halit Güleç

Merve - Talat ÇağdaşEce - Metin Tepe

Sezin İyiuzun, İdil - Uğur Muhittinoğlu, Mert İyiuzun



Bizden haberler16

YELERİMİZ Dünya’da ve Türkiye’de Ekonomi ve Piyasalarla 
İle İlgili Son Gelişmeler ve Beklentiler konulu toplantıda bir 
araya geldi. 
Ekonomist-Bilgi Üniversitesi Öğretim Görevlisi Murat 
Sağman’ın konuşmacı olduğu bilgilendirme toplantısında 
konuşma yapan Yönetim Kurulu Başkanımız Bora Tezel; 
“Globalleşen dünyada ekonomik ve finansal bilgiler,öneriler 
oldukça önem kazanmaktadır.” diyerek sözü Murat Sağman’a 
bıraktı. 2017 yılı Dünya ve Türkiye’de ki ekonomik verilerini 

değerlendirip, 2018 ve 2019 yılı ile ilgili beklentilere değinen Sağman ise, değişken 
piyasa koşulları hakkında üyelerimize önemli bilgiler verdi.

Ekonomist-Bilgi 
Üniversitesi Öğretim 

Görevlisi Murat 
Sağman, üyelerimizle 

buluşarak, Dünya ve 
Türkiye Ekonomisindeki 

gelişmeleri paylaştı.

Dünya ve Türk ekonomisindeki 
gelişmeleri değerlendirdik

Ü
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YARIŞMADA dereceye giren öğrencilere ödülleri verildi. Öğrencileri ilk tebrik edenler 
ise öğretmenleri oldu. Törene GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve Yönetim 
Kurulu üyeleri, öğretmenler ve öğrenciler katıldı.

Bizden haberler18

Gaziantep Genç İşadamları Derneği tarafından İlköğretim 
ve Ortaokul öğrencilerinin katılımıyla düzenlenen Vatan 
Sevgisi konulu resim yarışması ödül töreni GAGİAD 
dernek merkezinde yapıldı.

Vatan Sevgisini
resimlerle anlattılar



19Bizden haberler
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Enerjisa Dağıtım Şirketleri Genel Müdürü 
Murat Pınar GAGİAD’ın konuğu oldu.

Gündem Akıllı 
Şehirler ve 
Enerji

YELERİMİZLE bir araya gelen Murat Pı-
nar “Akıllı Şehirler ve Enerjiyle Uyumu” 
konulu bir söyleşi gerçekleştirdi.
Pınar’ı ilgiyle dinleyen üyelerimiz, ay-
rıca merak ettikleri konularda sorular 
yöneltti. GAGİAD’ı ziyaretinden dolayı 
mutlu olduklarını ifade eden Başkan 
Bora Tezel, teşekkürlerini iletti ve gü-
nün anısına bir plaket takdim etti.
Enerjisa Dağıtım Şirketleri Genel Müdü-

rü Murat Pınar’da GAGİAD ailesi ile bir araya geldiği için şanslı 
olduğunu belirterek, genç işadamlarının vizyonuna güvendiği-
ni ifade etti.

Ü
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TKİNLİĞİMİZE katılım bu 
yıl da bir hayli fazla oldu. 
İftar yemeği ile başlayan ve 
ardından sahur gecesiyle 
devam eden iftar programı-
na, Önceki dönem Yönetim 
Kurulu Başkanlarımız ve ön-
ceki dönem Kadınlar Kurulu 

Başkanlarımız, Yönetim Kurulumuz, üyeleri-
miz ve üye eşlerimiz katıldı.
Yoğun katılımın olduğu programda çocuklar 
için özel aktiviteler yapıldı.

GAGIAD’da iftar ve sahur 
geleneği sürüyor

Her yıl Ramazan ayında olduğu gibi, bu yıl da GAGİAD ailesi geleneksel iftar 
yemeğinde ve sahur yemeğinde bir araya geldi.

E



23Bizden haberler

Yoğun 
katılımın 
olduğu 
programda 
çocuklar 
için özel 
aktiviteler 
yapıldı.



Bizden haberler24

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi’nin koordinesinde gerçekleşen iftar 
yemeğine, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri katıldı. GAGİAD Üyelerinin katkılarıyla 
Kadir Gecesi gerçekleşen 5 ayrı bölgede kurulan iftar 
çadırlarında 20.155 kişi orucunu eş ve çocuklarıyla birlikte açtı.

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
koordinasyonunda şehrimizin 5 bölgesinde 
kurulan iftar çadırlarında Gaziantep Genç 
İşadamları Derneği tarafından 2 gün 
boyunca iftar yemeği verildi.

GAGIAD’dan 20.155
       kişiye iftar yemeği



25Bizden haberler

MELİKE TEKSTİL 
İLAN GELECEK



Bizden haberler26

Etkinliğe, önceki 
dönem Yönetim 

Kurulu Başkanlarımız, 
Yönetim Kurulumuz, 

Üyelerimiz ve Üye 
Eşlerimiz  katıldı. 

Anneler Günü’nde 
keyifli bir kahvaltı 
organizasyonuyla 

buluşan GAGİAD ailesi, 
böylece annelerini 

da unutmadı. Yüksek 
katılımın olduğu 
organizasyonda 

çocuklar için de özel 
aktiviteler yapıldı.

GAGİAD Ailesi, 
Anneler Gününe 

özel kahvaltı 
etkinliği 

düzenledi.

En Özel Kahvaltı



YÜKSEK KATILIMIN 
OLDUĞU 
ORGANIZASYONDA 
ÇOCUKLAR IÇIN DE 
ÖZEL AKTIVITELER 
YAPILDI.

27Bizden haberler



Çocukluğumdan hatırladığım hatta daha çok hatırlamak 
için zihnimi yorduğum cesur kadın. Hikayesini ilk 
duyduğumda gözyaşlarımı tutamadığım kadın. Müzenin 
önünden her geçtiğim de bana iç geçirten kadın.

Makale28

OK trajik bir hayat aslın-
da onunki. Gaziantep’in 
ileri gelen, köklü ailele-
rinden birine mensup, 
şanslı bir kız çocuğu 
olarak dünyaya geldi 
fakat babası Muhtar 
Göğüş, Antep Harbi’nde 
kahramanlıklara imza 
attığı sırada evlerine 

havan topu düşmesiyle hem kardeşini 
hem de annesi Emine Göğüş’ü Fransızla-
rın bitmek tükenmez saldırılarına kurban 
verdi. Kendisi ise yüreğinden aldığı yara 
bir yana kolunu bir daha hiç açamaması-
na sebep olan o büyük yarayı aldı.

Babası, okumaya aşık kızını  Amerikan 
Koleji’ne gönderdi ve Sabahat Göğüş, 
babasını hiç yanıltmayarak çok iyi bir 
İngilizce ile mezun oldu. Kolej ile bitirdi 
eğitim hayatını, Türkiye’ye çok önemli 
arkeologlar kazandıran Dil Tarih Coğraf-
ya Fakültesi Arkeoloji Bölümü’ne devam 
etti. Mezun olduktan sonra Gaziantep’e 

döndüğünde Cumhuriyet’e olan borcu-
nu bir nebze olsun ödeyebilmek için bir 
dakikasını boşa harcamadı. Gaziantep’te 
büyük bir gayretle müze çalışmalarına 
başladı. Müze birçok eseri bir araya ge-
tirerek 1944 yılında Mehmet Nuri Paşa 
Cami’nde ki küçük bir odada kuruldu. 
Böylece Gaziantep’e İlk müze Sabahat Gö-
ğüş tarafından kazandırıldı. 1969 yılında 
ise yeni yerine taşındı. 

Burada birkaç cümle ile anlatılanların 
1940 yılının Gaziantep’inde bir kadın tek 
başına yaparken ne gibi cahilliklerle, ne 
gibi zorlamalarla karşılaştığını anlatmaya 
gerek yok herhalde. Ama Sabahat Göğüş 
gibi bir kadının bunların üstüne gidip 
hiç pes etmeden, kulak asmadan devam 
edebilecek özgüvene ve cesarete sahip ol-
duğunu da bana anlatılanlardan tahmin 
edebiliyorum. O dönemdeki imkansız-
lıklara rağmen yaptığı Gaziantep kalesi 
altında ki höyük kazıları ve İslahiye de 
Cıncıklı höyük kazıları bile takdire şayan 
bence.

Sabahat Göğüş, Antep kalesini yıkmak 
isteyen zamanın Belediye Başkanı’na 
karşı çıkacak kadar kültürüne, tarihine 
sahip, Boyacı Cami’nin kapısının yanı-
na inşaat yapmaya çalışıp camiye zarar 
verecek olanların karşısına tek başına 
dikilip, teklif edilen rüşvete üzülüp, gu-
ruru incinecek kadar temiz ve namuslu 
bir insandı. Doğru bildiğini sonuna kadar 
savunan, korkusuz, hayatı boyunca cahil-
likle savaşmış, ülkesine aşık, çok özel bir 
kadındı. Hayatin getirdiklerine karşı hep 
tek başına ve dimdik direnmişti. Yaptığı 
fedakarlıkları övgü toplamak için değil 
gerçekten bu vatanı çok sevdiği için yap-
mıştı. 

Sabahat teyzemi hayal meyal hatırlıyo-
rum. Ama o dimdik, asil duruşu aklımdan 
hiç çıkmaz. Keşke daha çok hatırlayıp, 
onu dinleme fırsatım olabilseydi ve keş-
ke daha çok insan tarafından hatırlanıp, 
kıymetin bilinseydi. Işıklar içinde uyu 
özel kadın. 

Sabahat Göğüş

Ç
DR. SİNA AKAN 
GÜMÜŞBURUN
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Ziyaretler30

ÖRÜŞME esnasında Başkan Tezel, 
GAGİAD’ın en büyük önceliğinin 25 yıldır 
olduğu gibi bundan sonra da Gaziantep’e 
hizmet etmek olacağını,Gaziantep’in ge-
lişimine katkı koymak için özellikle sa-
nayi ve eğitim alanlarında faaliyetlerine 
özveri ile devam edeceklerini belirtti.

Gaziantep’in ve bölgenin sosyal, 
ekonomik,kültürel gelişmesine ve ilerlemesine katkı sağ-
layacak her türlü projeye destek olacaklarını, bu konuda 
birlik ve beraberlik içerisinde el ele vererek çalışmaya ha-
zır olduklarını belirten Tezel kabulleri için Vali Yerlikaya’ya 
teşekkürlerini iletti.

GAGİAD Yönetiminin ziyaretinden duyduğu memnuniyeti 
belirten Vali Yerlikaya, GAGİAD’ın Gaziantep için önemli 
bir sivil toplum kuruluşu olduğunu belirterek, bu güne ka-
dar olduğu gibi bundan sonra da Gaziantep’in gelişme ve 
kalkınması için hizmet edileceğine olan inancını ifade etti.

Görüşme GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tara-
fından GAGİAD Ormanında Vali Yerlikaya adına dikilen 27 
fidan sertifikası ve plaket takdimi ile sona erdi.

“25 yıldır önceliğimiz Gaziantep”
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel beraberinde 
13.dönem Yönetim Kurulu üyeleri ile birlikte Gaziantep Valisi Ali 
Yerlikaya’yı makamında ziyaret etti.

G



31Bizden haberler

Ak Parti Gaziantep Milletvekili ve GAGİAD 2.dönem Yönetim 
Kurulu Başkanı Nejat Koçer 24 Haziran seçimleri kapsamında 
beraberinde Şehitkamil Belediye Başkanı Rıdvan Fadıloğlu ile 
birlikte Derneğimizi ziyaret etti.

Koçer ve Fadıloğlu Ak Parti’nin 
projelerini GAGİAD’da anlattı

YÖNETİM Kurulu Başkanı Bora Tezel, Yönetim Kurulu Üyeleri ve GAGİAD 
Üyeleri ile bir araya gelen Nejat Koçer, iş dünyasına mesajlar verdi. Ak 
Parti’nin politikalarını anlatan Koçer, GAGİAD ailesinin bir ferdi olarak, 
GAGİAD’in ülke meselelerine bakış açısını daima ilgi ve takdirle takip ettiğini 
söyledi. Ziyaretlerinden dolayı Başkanımız Bora Tezel, Nejat Koçer, Rıdvan 
Fadıloğlu ve Ak Parti heyetine teşekkür etti.



Ziyaretler32

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel beraberinde 13.dönem 
Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte 5.Zırhlı Tugay Komutanı 

Tuğgeneral Ali Ekiyor’u makamında ziyaret ederek, yeni yönetim 
kurulunu tanıştırdı.

ÖRÜŞME esnasında GAGİAD Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bora Tezel; GAGİAD ailesi olarak 
en büyük önceliklerinin Gaziantep halkı ve 
şehri olduğunu, 25 yıldır olduğu gibi bun-
dan sonra da Gaziantep’e hizmet edecekle-
rini vurguladı.
Başkan Tezel, yeni yönetim kurulu olarak 
Gaziantep’in ve bölgenin sosyal,ekonomik 
gelişmesine ve ilerlemesine katkı sağla-

yacak her türlü projeye destek olacaklarını sözlerine ekledi. 
Tezel; ”Gaziantep tarihte olduğu gibi bugün de vatan ve millet 
unsurlarını ön planda tutan kahraman bir şehirdir. Bugünde 
bu değerlerimiz değişmemiştir. Ordumuza ve sizlere zeytin-
dalı operasyonunda göstermiş olduğunuz başarıdan dolayı 
şükranlarımızı ve minnetlerimizi sunmayı borç biliriz. Siz-
lerin özverili çalışmaları bizlere her zaman güç vermektedir. 
Ülkemiz için canlarını feda eden şehitlerimizi ve gazilerimizi 
saygı ve minnetle anıyoruz.’’dedi.
GAGİAD Yönetiminin nazik ziyaretlerinden duyduğu mem-
nuniyeti belirten 5.Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral Ekiyor, 
GAGİAD’ın Gaziantep için önemli bir sivil toplum kuruluşu 
olduğunu belirterek, bu kuruluşların daha fazla projelerde 
bulunması için birlik ve beraberlik içerisinde birlikte hareket 
etmelerinin daha faydalı olacağını belirtti.
Görüşme GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel tarafın-

dan GAGİAD Ormanında 5.Zırhlı Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Ali Ekiyor adına dikilen 27 fidan sertifikası ve plaket takdimi 
ile sona erdi.G

5.Zırhlı Tugay Komutanı’na ziyaret
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ÖRÜŞME esna-
sında GAGİAD 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Te-
zel; 25 yıllık köklü 
bir geçmişe sahip 
GAGİAD’ın en bü-
yük hedefinin Ga-
ziantep şehrine ve 

halkına hizmet etmek olduğunu ve 
genç işadamları olarak Gaziantep’i 
sosyal, kültürel konularda hak ettiği 
yerlere getirmek için bugüne kadar 
olduğu gibi bugünden sonra da en 
etkin şekilde çalışmaya devam ede-
ceklerini belirtti. Başkan Şahin’e 
Gaziantep’e yapmış olduğu önemli 
katkılarından dolayı teşekkürlerini 
sunan TEZEL Gaziantep’e katkı sağ-
layacak her konuda Büyükşehir Be-
lediyesinin destekçisi ve bu konuda 

her zaman yanlarında olduklarını 
sözlerine ekledi.

Yeni Yönetim Kurulu’na ziyaretle-
rinden dolayı teşekkürlerini sunan 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin; GAGİAD’ın daima üretken ve 
ileriye dönük projeler içerisinde ça-
lıştıklarını, yaptıkları çalışmalarla 
gençlere örnek olduklarını belirtti. 
Şahin, “Şehrimize daha fazla güzel-
lik kazandırmak istiyorsak daha çok 
çalışmalıyız ve şehrimize her konuda 
sahip çıkmalıyız.” dedi.

Görüşme GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel tarafından GA-
GİAD Ormanında Fatma Şahin adına 
dikilen 27 fidan sertifikası ve plaket 
takdimi ile sona erdi.

“GAGIAD HER ZAMAN ÜRETKEN
BIR YAPIYA SAHIP”

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin:

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel beraberinde 13.dönem Yönetim 
Kurulu üyeleri Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i 
makamında ziyaret ederek, yeni yönetim kurulunu tanıştırdı.

G
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Ziyaretler36

Bölge Başsavcısı Yalçın’ı
ziyaret ettik

İYARETTE, Başkanımız Bora 
Tezel yeni yönetim kurulu 
üyelerimizi tanıttıktan sonra 
Derneğimizin faaliyetleri hak-
kında bilgi verdi.
Bölge Başsavcısı Mustafa Yal-
çın ise, GAGİAD’a bundan son-
raki çalışmalarında da başarı 
dileklerini iletti. Ziyarette, şeh-

rin ortak meseleleri ile sohbet ve değerlendirme-
ler yapıldı.
Ziyaretin anısına, GAGİAD Başkanı Bora Tezel 
tarafından, Bölge Başsavcısı Yalçın’a plaket tak-
diminde bulunuldu.

Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD)Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri,Gaziantep Bölge 
Başsavcısı Mustafa Yalçın'ı 
makamında ziyaret etti.

Z
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GAGİAD Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu üyeleri,
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Rektörü Prof.Dr.Ali Gür’ü ziyaret etti.

AGİAD Yönetim Kurulu Üyelerini GAÜN 
Rektörü Prof. Dr. Ali Gür’e tanıtan Başkan 
Bora Tezel; “Gaziantep Üniversitesi şehri-
mizin kültürel, ekonomik ve sosyal gelişimi 
için önemli bir güçtür. Donanımlı olarak 
yetişmiş eğitimli bireyler ülkemizin gele-
ceğinde önem arz eden bir unsurdur. Şeh-
rimiz başarılı bir sanayi kentidir. Özellikle 
de ihracattaki durumumuz ülkemize büyük 

katkı sağlayarak ilerlemektedir. Bu bağlamda hem teknik açı-
dan hem de pratik olarak eğitimini tamamlamış işgücüne çok 
ihtiyacımız vardır. GAGİAD olarak yeni faaliyet dönemimize 
başladık. Bu anlamda geçmiş dönemlerde olduğu gibi üniver-
sitemiz ile ortak projelerde yer almak, şehrimize ve ülkemize 
katkı sağlamak önceliklerimizdir.” dedi.
GAÜN Rektörü Prof. Dr. Ali Gür nazik ziyaretleri için GAGİAD 
Yönetim Kurulu’na teşekkür ederek şunları kaydetti; 
“Türkiye’de 187 üniversite var. Gaziantep Üniversitesi 
yaptığı çalışmalara ve yeniliklere ilaveten öğrenci 
kapasitesiyle Türkiye’nin en büyük üniversiteleri arasında 
yer almaktadır. Üniversite olarak şehrimizin ihtiyaçlarını ve 
şehrin taleplerini her zaman önemsemekteyiz. Gaziantep 
Üniversitesi Türkiye’de intörn uygulamasını başlatan ilk 
üniversitedir ve bu uygulamayı başlatmak isteyen birçok 

üniversite mevcut. Örnek teşkil eden bir üniversite yapısına 
gelmiş bulunmaktayız. Şehrimizin ve ülkemizin değerlerini 
yükseltmek için çalışmalarımız devam etmektedir.’’

G

“Üniversitelerimizle
ortak projelere hazırız”



Ziyaretler38

İYARETTE, GAGİAD’ın yanı sıra 
GTO’nun Yönetim Kurulu üyele-
ri de hazır bulundu. Başkanımız 
Bora Tezel, Ticaret Odası Başkan-
lığına seçilen Tuncay Yıldırım’ın 
şahsında, yeni görev alan tüm 
isimleri tebrik ederek başarı dilek-
lerini iletti.

Gaziantep’te ticaretin gelişmesi ve sanayinin daha 
da ileri noktalara taşınması için GTO’nun çalışma-
larına her türlü katkıyı sunmaya hazır olduklarını 
ifade eden GAGİAD Başkanı Bora Tezel, “Bu şehir he-
pimizin. Şehre hizmet etmek hepimizin ortak görevi” 
diye konuştu.

GAGİAD’a teşekkür eden GTO Başkanı Tuncay Yıldı-
rım ise, kurum ve kuruluşlar arasındaki işbirliğinden 
bu kentin kazançlı çıkacağından inançla, GAGİAD’ın 
görüş ve önerilerinden her zaman yararlanacaklarını 
söyledi.

“Ticaret Odası ile
her türlü işbirliğine hazırız”

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD)Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Gaziantep Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay Yıldırım ve Ticaret Odası 
Meclis Başkanı Mehmet Hilmi Teymur’u ziyaret etti.

Z
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Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD)Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri,Gaziantep Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Adnan Ünverdi’yi 
makamında ziyaret etti.

GSO-GAGIAD işbirliği sürecek

SO Başkanlığına seçilen Adnan 
Ünverdi’yi tebrik ederek başarı 
dileklerini ileten GAGİAD Baş-
kanı Bora Tezel, Gaziantep sa-
nayisinin daha da güçlenmesi 
ve şehre yararlı projeler geliştir-
mek adına, her türlü işbirliğine 
ve desteğe hazır olduklarının 
mesajını verdi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Ad-
nan Ünverdi ise GAGİAD üyelerine teşekkür etti. 
Ünverdi, genç işadamlarının enerjisinden her za-
man yararlanacaklarını da ifade etti.

G
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“Türk polisinin
her zaman yanındayız”

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu Üyeleri İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman’ı ziyaret etti.

İYARETTE, Başkanımız 
Bora Tezel, GAGİAD’ın 
faaliyetleri hakkın-
da, Emniyet Müdürü 
Karaduman’ı bilgilen-
dirdi. Türk polisinin her 
zaman yanında olduk-
larını ifade eden Tezel, 
Gaziantep’in barış ve 

huzur şehri olmasında, polisimizin özveri-
li çalışmasının büyük katkısının olduğunu 
söyledi.

Emniyet Müdürü Karaduman ise, GAGİAD’ı 
ağırlamaktan mutluluk duyduklarını be-
lirtti. Sivil toplum kuruluşlarının önemine 
değinen Karaduman, Gaziantep’i birlikte 
güvenli hale getirmekten yana olduklarını 
ifade etti. Karaduman, GAGİAD yönetimi-
ne başarı dileklerini de iletti.

Z
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GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve GAGİAD 
Yeni Dönem Yönetim Kurulu, Şehitkamil Belediye Başkanı 
Rıdvan Fadıloğlu’nu makamında ziyaret etti.

Yerel yönetimler ile
işbirliği içindeyiz

İYARETİNDEN dolayı GAGİAD’a 
teşekkür eden Belediye Başka-
nı Rıdvan Fadıloğlu, belediyenin 
çalışmaları hakkında bilgi verdi. 
GAGİAD’ın faaliyetlerini yakından 
takip ettiğini belirten Fadıloğlu, 
sivil toplum kuruluşlarına her za-
man destek verdiklerini, bundan 
sonra da desteklerinin süreceğini 

açıkladı.
Bora Tezel ise yerel yönetimlerin ve sivil toplum 
kuruluşlarının bulundukları kente hizmet için 
var olduklarını belirterek, bu anlamda Şehitkamil 
Belediyesi’nin de başarılı bir belediyecilik yaptığını 
da sözlerine ekledi.

Z



Ziyaretler42

Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği(GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri, MHP 
İl Başkanı Muzaffer Çelik’i 
makamında ziyaret etti.

MHP Il teşkilatına
ziyarette bulunduk

İYARETTE, Başkanımız Bora 
Tezel GAGİAD’ın genel yapısı 
hakkında bilgi verdi ve derne-
ğimizin çalışmalarını anlattı.
MHP İl Başkanı Muzaffer Çe-
lik ise, ziyaretlerinden dolayı 
GAGİAD Yönetimine teşekkür 
etti. STK’ların önemine deği-
nen Çelik, Gaziantep’in yara-

rına olan her türlü çalışmada işbirliğine hazır 
olduklarını söyledi.

Z
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Gaziantep Ticaret İl Müdürü 
Bilal Yazıcı, GAGİAD’ın yeni 
dernek merkezini ziyaret 
etti. Ziyarette, Başkanımız 
Bora Tezel’den Derneğimiz 
ve çalışmalarımız hakkında 
detaylı bilgi alan Yazıcı, 
Yönetim Kurulumuza 
başarı dileklerini iletirken, 
yeni dernek merkezimizin 
de hayırlı olması 
temennisinde bulundu.
Başkanımız Bora Tezel 
de Ticaret İl Müdürü 
Bilal Yazıcı’ya teşekkür 
ederek, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi.

Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD)Yönetim 

Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ve Yönetim Kurulu 

Üyeleri, CHP İl Başkanı 
Hayri Sucu’yu makamında 

ziyaret etti. Ziyarette, 
ülke ve şehir gündemine 

ilişkin sohbet edildi. Görüş 
ve öneriler paylaşıldı. 
Tezel, siyasi partilerin 

demokrasilerdeki önemine 
dikkat çekti. Hayri Sucu 
da, ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti aktardı.

Yazıcı GAGİAD’ı ziyaret etti

GAGIAD CHP’yi ziyaret etti
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Gaziantep Genç İşadamları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri,Gaziantep 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Akıncı’yı 
makamında ziyaret etti.

Ticaret Borsası yeni 
yönetimine tebrik ziyareti

AGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel, Ticaret Borsası Başkanlı-
ğına seçilen Mehmet Akıncı’yı tebrik 
ederek görevinde başarılar diledi. 
Ticaret Borsası’nın köklü bir kuru-
luş olduğunu belirten Tezel, kente 
hizmet noktasında GAGİAD olarak 
kendilerinin de her türlü desteği 
vermeye hazır olduklarını söyledi.

Ticaret Borsası Başkanı Mehmet Akıncı da GAGİAD 
yönetimine teşekkür etti. Akıncı, amaçlarının şehre 
hizmet etmek olduğunu belirterek, her konuda istişa-
re etmeye hazır olduklarını ifade etti.

G
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CHP heyeti derneğimizi ziyaret etti
CHP Milletvekili Adayları, 
İl Başkanı ve yöneticileri; 
seçim çalışmaları kapsamında 
GAGİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel, Yönetim 
Kurulu Üyeleri ve GAGİAD 
Üyeleri ile biraraya geldi.

AGİAD Dernek Merkezin-
de gerçekleşen ziyarette, 
CHP’nin projeleri anla-
tıldı.
Başkanımız Bora Tezel 
ise, seçimlerin demok-
ratik bir yarış olduğunu 
belirterek, ülkemız ve 
şehrimiz yararına olan 

her faydalı çalışmayı desteklemeye hazır 
olduklarını söyledi.

G



IKA Genel Sekreteri Dr.Burhan Akyılmaz
GAGİAD’ı ziyaret etti

İpekyolu Kalkınma Ajansı 
(İKA) Genel Sekreteri 
Dr. Burhan Akyılmaz 
ve GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora 
Tezel, GAGİAD Dernek 
Merkezinde biraraya geldi. 
İpekyolu Kalkınma Ajansı 
olarak hazırlayacakları 
Gaziantep İli Yatırım 
Destek ve Tanıtım Stratejisi 
için, Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel’den 
görüş ve öneriler alındı.

Ziyaretler46

TSE’den GAGIAD’a ziyaret
Türk Standartları Enstitüsü 

Başdenetçisi Arif Gani, 
denetçi Mennan Çelik ve 
GAGİAD Yönetim Kurulu 

Başkanı Bora Tezel GAGİAD 
Dernek Merkezinde biraraya 

geldi. GAGİAD derneğinde 
Türk Standartları Enstitüsü 

Denetçileri tarafından her 
sene olduğu gibi bu sene de 
gerçekleşen ISO 9001:2015 

kalite yönetim sistemi denetimi 
başarıyla sonuçlandı.
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İyi Parti Milletvekili Adayları, İl 
Başkanı, İl Yöneticileri, GAGİAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel, Yönetim Kurulu ve Üyeler 

GAGİAD Dernek Merkezinde 
biraraya geldi.

Iyi Parti GAGIAD dernek 
merkezini ziyaret etti

AGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, 
GAGİAD Yönetim Kurulu ve Üyeleri tarafın-
dan karşılanan İyi Parti heyeti, partilerinin 
ekonomi projeleri hakkında açıklamalarda 
bulundu.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, 
İyi Parti heyetine ziyaretlerinden dolayı te-
şekkür ederek, 24 Haziran seçim sonuçlarının 

Türkiye’ye hayırlı ve uğurlu olmasını temenni etti. Görüşme ha-
tıra fotoğrafıyla son buldu.

G
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MHP Milletvekili adayları, 
İl Başkanı ve İl Yöneticileri, 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora Tezel, Yönetim Kurulu 

ve üyeler GAGİAD dernek 
merkezinde biraraya geldi. 

MHP heyeti GAGIAD dernek
   merkezini ziyaret etti

HP milletvekili adayları ve temsilcilerini 
ağırlamaktan memnuniyet duyduklarını 
dile getiren GAGİAD Yönetim Kurulu Baş-
kanı Bora Tezel, yaptığı konuşmada 24 
Haziran seçimlerinin Türkiye’ye hayırlı 
ve uğurlu olması temennisinde bulundu.
 
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel’e ve GAGİAD üyelerine ev sahip-

liğinden dolayı teşekkür eden MHP milletvekili adayları ve tem-
silcileri tarım ve hayvancılık sektörünün geliştirilmesine yönelik 
izleyecekleri yol haritası hakkında bilgiler verdi.

M
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ARİHTE kadının in-
san haklarına ilişkin 
ilk yazılı belge 1791 ta-
rihli “Declaration des 
droits de l’femme et du 
citoyen” yani  “Yurttaş 
ve Kadın Hakları Be-
yannamesidir.*
Bilindiği gibi, 1789 

Fransız devriminin başarıya ulaşmasının 
ardından hazırlanan, “Yurttaş ve İnsan 
Hakları Beyannamesi” ile Fransa’da eşit-
lik, özgürlük prensipleri kabul edilmiş ve 
Avrupa’ya yayılmıştır. Ancak, devrimci 
kadınlar beyannamenin kadın yurttaşla-
ra eşit haklar getirmediğini fark etmişler 
ve “kadınlar suç işlediklerinde yurttaş 
olarak giyotine gönderiliyorsa, yurttaş 
olarak kürsüye çıkma, siyaset yapma 
hakları da olmalıdır” demişlerdir. Eşit 
hakların kadınlar için de tanınmasını is-
teyen ve “Yurttaş ve Kadın Hakları Beyan-
namesini” hazırlayan üç devrimci kadın, 
devrim mahkemesi kararıyla giyotinde 
can vermiştir. Suçları, “Kadın ve Yurttaş 
Hakları Bildirisini” kaleme almaları ve 
siyaset yapmak istemeleriydi. Devrim 
Mahkemesince verilen kararın gerekçe-
sinde “kadınların doğasına aykırı talepte 
bulundukları, bu nedenle cezalandırıl-
dıkları, bunun diğer kadınlara da ders ol-
ması gerektiği..” belirtilmiştir. Fransa’da 
hakları uğruna can veren kadınlar, siyasi 
haklarını, seçme ve seçilme haklarını an-

cak 1945 yılında elde edebilmişlerdir.*  

Dikkat edersiniz ki aradan yüzyıllar geç-
mesine rağmen, günümüzde kadınların  
fiziki ve ruhsal işkenceye maruz kaldıkla-
rını görüyoruz.

KADIN MÜCADELESİNDEN KESİTLER 

• Siyasi haklar için kadın hareketi, Fransız 
devrimi. İlk kadın hakları bildirisi - Kadın 
ve Yurttaş Hakları Bildirisi, 1791

• Emekçi kadın hareketi 1857, 1908 çalı-
şan kadının hak mücadelesi 8 Mart 1910 
Dünya Emekçi Kadınlar günü olarak ka-
bul edilmesi.. 

• Ulusun Kurtuluşu mücadelesinde Kas-
tamonu Kadın Mitingi, 10 Aralık 1919 
üç binden fazla Kastamonu’lu kadının; 
ülkemizin işgalini ve yapılan insanlık dışı 
vahşeti protesto etmesi.

• İnsan Haklarından söz edebilmenin 
ön koşulu Barışın sağlanmış olmasıdır. 
Atatürk’ün “Yurtta barış, dünyada barış” 
sözleri günümüzde de önemi koruyor.*

Ülkemizde henüz ‘BM İnsan Hakları Ev-
rensel Bildirisi’, ‘İnsan Hakları Avrupa 
Sözleşmesi’, ‘Kadınlara Karşı Her Türlü 
Ayrımcılığın Kaldırılması Sözleşme-
si (CEDAW)’ gibi Sözleşmelerin dünya 
gündeminde bile olmadığı bir dönemde, 

ULUSLARARASI SÖZLEŞMELER IŞIĞINDA 

KADININ
İNSAN HAKLARI 

ECE TEPE
AVUKAT

Birleşmiş Milletler İnsan Hakları 
Komisyonunun, 1948 yılında kabul ettiği  
İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi 
kadın haklarının hareket noktası ve temel  
dayanağı olmuştur.

T
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* Kaynak: Nazan Moroğlu-KADININ İNSAN HAKLARINA YÖNELİK 
ULUSLARARASI SÖZLEŞMELER yazısından alıntı yapılmıştır.

1924-1934 yılları arasında  Atatürk’ün 
önderliğinde yapılan Cumhuriyet dev-
rimlerinde, kadınlara eşit yurttaşlık hak-
ları 1926 yılında Medeni Kanun ile ve si-
yasette eşit seçme ve seçilme hakkı 1934 
yılında Anayasada değişiklik yapılarak 
verilmiştir. Bu hakların kullanılmasını 
sağlamak amacıyla, Günümüzde ulusla-
rarası sözleşmelerin onaylanması ve uy-
gulanması önem taşımaktadır.

1934 yılında Kadına seçme seçilme hak-
kının verilmesinden sonra, TBMM ‘nin  
1935 yılındaki  ilk seçiminde, Türkiye’de-
ki ilk kadın muhtar Satı Çırpan, ilk kadın 
vekil  olarak, 17 kadın vekille  birlikte 
meclise girmiştir ve aldığı ilk maaşı da  
devlete bağışlamıştır.
       
Uluslararası alandaki  gelişmeler sonra-
sında ülkemizde, Birleşmiş Milletlerin 
CEDAW - kadına karşı her türlü ayrımcı-
lığın kaldırılması sözleşmesi 1979  yılın-
da TBMM GENEL KURULU’NDA  kabul 
edilmiş 1981 yılında yürürlüğe girmiştir.
Bu sözleşmeye taraf olan taraf devletler 
kadınlara karşı ayrımcılığın her biçimini 
yasaklayıp, her türlü vasıtayla ve hiç va-
kit kaybetmeden kadınlara karşı ayrımcı-
lığı tasfiye etme politikası izlemeyi kabul 
etmiştir. Dolayısıyla ülkemizde Hukuk 
alanında yasalarla, üniversitelerde Kadın 
Araştırma Merkezleri, valiliklerde birim-
ler, dernekler, platformlar (İKKB, TKDF), 
Tübakkom (Türkiye Barolar Birliği Kadın 
Hukuku Komisyonu) nun  kurulması ile 
kadına karşı ayrımcılığın 
kaldırılması ve bunun dev-
let politikası haline getiril-
mesi amaçlanmıştır.

Anayasa’da daha önceden 
var olan eşitlik terimlerinin 
yanına,  devletin ‘’bunun ya-
şama geçmesini sağlamakla 
yükümlü olduğuna’’ ilişkin 
ibareler, Medeni kanuna, ya-
sal  mal rejimi tasfiyesi, aile 
konutu, diğer eşin rızasına 
dayalı işlemler gibi  madde-
ler eklenmiş, Aile Mahke-
meleri Kurulmuştur. Ceza 
Kanunu’nda ‘işyerinde cin-
sel tacize üç yıla kadar hapis 
cezası ‘verilmesi,’ evlilik içi 
tecavüzün suç sayılması’, 
‘kadının tecavüzcüsüyle 
evlenmesi halinde tecavüz 
edenin suçunun ertelenme-

sine’  ilişkin maddeye yer verilmemesi,  
İş Kanunu’nda ‘işyerinde cinsel tacizin’ 
işçinin haklı nedenle fesih hakkını doğur-
ması gibi  düzenlemeler yapılmıştır.
                   
Yine bu çerçevede  6284 sayılı AİLENİN 
KORUNMASI VE KADINA KARŞI ŞİDDE-
TİN  ÖNLENMESİNE DAİR KANUN  8 Mart  
2012 yılında kabul edilmiş ve bu kanun-
la şiddete uğrayan veya şiddete uğrama 
tehlikesi bulunan kadınların, çocukların, 
aile bireylerinin ve tek taraflı ısrarlı takip 
mağduru olan kişilerin korunması ve bu 
kişilere yönelik şiddetin önlenmesi amaç-
lanmıştır. 

Bu kanunla Aile Mahkemesi hakimi  ve 
mülki amir kararıyla, şiddet mağdurunun  
ve çocuklarının korunması amacıyla,  
Kendisine ve gerekiyorsa beraberindeki 
çocuklara, bulunduğu yerde veya başka 
bir yerde uygun barınma yeri sağlanması. 
Hakim kararıyla  İşyerinin değiştirilmesi, 
kişinin evli olması hâlinde müşterek yer-
leşim yerinden ayrı yerleşim yeri belirlen-
mesi, korunan kişinin talebi üzerine tapu 
kütüğüne aile konutu şerhi konulması,  
Korunan kişi bakımından hayatî tehlike-
nin bulunması ve bu tehlikenin önlenme-
si için diğer tedbirlerin yeterli olmayaca-
ğının anlaşılması hâlinde kimlik ve ilgili 
diğer bilgi ve belgelerinin değiştirilmesi, 
Korunulan kişinin  müşterek konuttan 
veya bulunduğu yerden derhâl uzaklaştı-
rılması ve müşterek konutun korunan ki-
şiye tahsis edilmesi,  Korunan kişilere, bu 

kişilerin bulundukları konuta, okula ve 
işyerine varsa çocuklarına yaklaşmaması 
gibi düzenlemelerle şiddet mağdurları bir 
nebze olsun korunmaya çalışılmıştır. 

Yine korunulan kişiye , elektronik kelep-
çe takılması gibi önlemler de alınmakta-
dır. Aile Mahkemeleri elektronik kelepçe 
ile ilgili  kararlar vermektedir. Yine vali-
liklere bağlı olarak çalışan Aile ve Sosyal 
Politikalar İl Müdürlüğü  de,  KADINA 
YÖNELİK ŞİDDETİN VE EV İÇİ ŞİDDETİN 
ÖNLENMESİ amacıyla, bu söz konusu 
kanun ve uluslararası sözleşmeler kap-
samında  İL EYLEM PLANI Genelgeleri 
yayımlamakta bunu Kaymakamlıklara, 
Belediyelere, İllerdeki Müdürlüklere  ve 
tüm Barolara göndermektedir. Tübakkom 
(Türkiye Barolar Birliği Kadın Hukuku 
Komisyonu) ve Barolardaki Kadın Hak-
ları komisyonları özellikle GAZİANTEP 
BAROSU KADIN HAKLARI KOMİSYONU  
kadına karşı her türlü şiddetin önlen-
mesi amacı ile çalışmalarına yoğun ve 
etkin bir biçimde devam etmekte,   hatta 
sanıkların cezalandırılması için,  şiddet 
mağdurlarının ailelerinin başvuruları ile 
davalara katılma talebinde bulunmakta-
dır. Kadının sırf insan olduğu için sahip 
olduğu hakları kullanmasının yolu açıl-
malı bunun uygulanabilmesi için yasal 
düzenlemeler yapılmasına  olanak tanın-
malıdır. Unutulmamalıdır ki Türk kadını 
bir çok hakkı, Ulu Önder Atatürk sayesin-
de dünyadaki birçok kadından daha önce 
elde etmiştir.

Dördüncü aşama “balayı aşaması” dır:

ŞİDDET
DÖNGÜSÜ

Birinci aşama:

İkinci aşama:Üçüncü aşama:

• Şiddet uygulayan erkek gönül
almaya çalışır.

• Gerelim azalır.
• Şiddet uygulayan durumun normale 
dönmesi için genellikle yapıcı bir tavır 

sergiler. Ta ki tekrar gerelim aratma 
aşamasına, yani başa dönene kadar,

Şiddet uygulayan kişi
• Gerilim yaratır, kıskançlık gösterir.

• Kadının davranışlarını kontrol eder.
• Tehdit eder.

• Gitgide kadının tüm yaşamını kontrol 
etmeye çalışır.

• Küçük şeylerden kavga çıkarır.
• Duygusal ve psikolojik şiddet uygular.

• Fiziksel şiddek başlar.
• Şiddetin boyutu değişebilir.

• Hemen sonrasında şiddeti uygulayan kişi 
yaptıklarına bahane bulur.
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Kadınlar Kurulumuz İl Jandarma Komutanı 
Kıdemli Albay Halil Uysal’ın eşi Şerife 
Uysal’ı ziyaret etti.

ÜGE TEZEL’in başkanlığındaki 
Kadınlar Kurulumuz kendilerini 
tanıtarak, GAGİAD ve Kadınlar 
Kurulunun faaliyetlerinden bah-
setti. Keyifli ve sıcak geçen ziya-
ret Kadınlar Kurulu Başkanı Müge 
Tezel’in, İl Jandarma Komutanı Kı-

demli Albay’ın eşi Şerife Uysal adına dikilen 27 adet fidan 
sertifikasının takdimi ile sona erdi.

Kadınlar Kurulumuz 
ziyaretlerini 
sürdürüyor

M



53Kadınlar Kurulu

Kadınlar Kurulumuz Gaziantep 
Valimizin eşi Hatice Nur 
Yerlikaya’yı ziyaret etti.

ÜGE TEZEL’in Başkan-
lığındaki yeni dönem 
Kadınlar Kurulumuz 
kendilerini tanıtarak 
GAGİAD ve Kadınlar Ku-
rulunun faaliyetlerin-
den bahsetti. Keyifli ve 

sıcak geçen ziyaret Müge Tezel’in, Valimizin eşi 
Hatice Nur Yerlikaya adına dikilen 27 adet fidan 
sertifikasının takdimi ile sona erdi.

Hatice Nur 
Yerlikaya’ya 
misafir olduk

M
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GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Müge Tezel 
ve Kadınlar Kurulumuz Gaziantep İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman’ın eşi Adile Esra 
Karaduman’a ziyarette bulundu.

ON derece samimi bir havada geçen ziya-
rette, Müge Tezel Derneğimizin çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. 
Adile Esra Karaduman ise, Gaziantep’in 
önemli bir şehir olduğunu belirterek, Ka-
dınlar Kurulu üyelerimize çalışmalarında 
başarılar diledi. Ayrıca, ziyaretten duydu-

ğu memnuniyeti dile getirdi.

Adile Esra Karaduman’a
misafir olduk

S
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GAGİAD Kadınlar Kurulu 
Başkanı Müge Tezel ve Kadınlar 
Kurulumuz  5.Zırhlı Tugay 
Komutanı Tuğgeneral Ali 
Ekiyor’un eşi Figen Ekiyor’a 
ziyarette bulundu.

İYARETTE, Kadınlar Ku-
rulu Başkanımız Müge Te-
zel Derneğimizin çalışma-
ları hakkında bilgi verdi 
ve faaliyetlerini anlattı. 
Figen Ekiyor ise, GAGİAD’a 
ve Kadınlar Kurulu üyele-

rimize çalışmalarında başarılar diledi.

Z

Kadınlar Kurulumuz
Figen Ekiyor’a misafir oldu
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Satranç ve Akıl Oyunları etkinliği
Satranç ve Akıl Oyunları, der-
nek üyelerimize kapsamlı bir 
etkinlikle anlatıldı.

AGİAD Kadınlar Ku-
rulu Başkanı Müge 
Tezel,Yönetim Kurulu ve 
üyeler Satranç ve Akıl 
Oyunları Eğitmeni Hakan 
Atıcı’nın Satranç ve Akıl 
Oyunları tanıtımında bir 

araya geldi. Etkinlikte, üyelerimiz hoş ve ke-
yifli dakikalar yaşadı.

G
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GAGİAD Kadınlar Kurulu Huzurevi 
sakinleri ile yemekte buluştu.

Huzur veren buluşma

ADINLAR Kurulumuz, Yaşlılar 
Haftası’nda Huzurevi sakinleri 
ile öğle yemeğinde bir araya gel-
di. Sıcak ve samimi bir atmosfer-
de geçen buluşmada, Kadınlar 
Kurulumuz, Huzurevi sakinle-
riyle bol bol sohbet etme imkanı 

buldu. Yemeğe Kadınlar Kurulu Başkanı’mız Müge 
Tezel ve Kadınlar Kurulu Üyeleri, Huzurevi Sakinleri 
katıldı. Üyelerimiz, etkinliğin sonunda birlikte fotoğ-
raf çektirerek, anı ölümsüzleştirdiler.

K
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GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı 
Müge Tezel ve Kadınlar Kurulu 
üyeleri, Onkoloji Hastanesi’ndeki 
çocukları ziyaret etti.

NLAMLI ziyarette, çocuklarla 
sohbet ederek yakından ilgilenen 
GAGİAD üyeleri, ayrıca palyaço 
ile oyun etkinliği de düzenleye-
rek onları sevindirdi. Kadınlar 
Kurulu Başkanı Müge Tezel ve 
üyelerin ziyareti çocuklar için de 

moral kaynağı oldu.

A

Çocuklar mutlu oldu
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“Mutlu Çocuklar, Mutlu Anneler”
GAGİAD Kadınlar Kurulu 
Başkanımız Müge Tezel, 
Kadınlar Kurulumuz ve 
Üyelerimiz Oyuncu Anne 
Şermin Yaşar’ın konuşmacı 
olduğu “Mutlu Çocuklar, 
Mutlu Anneler” konulu 
söyleşide biraraya geldi.

ÖYLEŞİDE, Sermin Yaşar GA-
GİAD üyesi kadınlara, anne-
lik kavramıyla ilgili önemli 
detaylar aktardı ve başarma-
nın ipuçlarını verdi. Ayrıca, 
söyleşiye katılanlardan gelen 
soruları da cevaplandırdı.

Söyleşinin sonunda GAGİAD Kadınlar Ku-
rulu Başkanı Müge Tezel, Şermin Yaşar’a 
teşekkür etti.

S



MÜGE FISTIK
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ

UNLARDAN sade-
ce bir tanesi için; 
Gaziantep’in tarihi 
binalarla örtülü so-
kaklarından geçip, o 
sokaklardan birinde 
bir avluya çıkıp; o avlu-
nun içinde Türkiye’nin 

4. Oyun ve Oyuncak Müzesi ile sizi baş 
başa bırakmak istiyorum.

Her insanın içerisinde bir çocuk vardır 
sözü bu müzede adeta yeniden hayat bu-
luyor. Sizlerin, anne ve babalarınızın hatta 
nene ve dedelerinizin kendilerine birer 
kesit bulacağı muhteşem bir müze.

Teknolojinin gelişmesiyle bilgisayara, 
tablete ve telefona esir olan günümüz ço-
cuklarının, bunlara sahip olmayan eski 
çocukların neler ile oynadıklarını görme 
imkanını bu müzede bulabilirsiniz. 

‘Müze 6 Nisan 2013 tarihinde ziyaret-
çilerine hizmet vermeye başlamıştır. 
Gaziantep’in meşhur mahallelerinden 
olan Tarihi Bey Mahallesi’nde bir Antep 
Evi’nde, 1700-1970 yılları arasında yapı-
lan 600’e yakın el yapımı oyuncak çocuk-
ların beğenisine sunulmaktadır.

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Daire Başkanlığı Müzeler ve 
Kütüphane Şube Müdürlüğü’ne bağlı, Ga-
ziantep Oyun ve Oyuncak Müzesi 1700’lü 
yıllardan günümüze oyuncak tarihinin en 
gözde örnekleri sergilenmektedir. Bu ma-
salsı ev, Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
tarafından kamulaştırılmış, 2010-2011 
yılı aralığında restorasyonu yapılarak, 
müzenin kuruluşuna öncülük eden Yazar 
ve Şair Sunay Akın’ın danışmanlığında, 6 
Nisan 2013 yılında kapılarını oyuncak tut-
kunlarının ziyaretine açmıştır.

GAZİANTEP OYUN VE 
OYUNCAK MÜZESİ

Gaziantep, Türkiye’nin hatta Dünya’nın yaşanılan en eski 
kentlerinden biridir.  Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nde sanayi 
ve gelişmişlik bakımından birinci olan Gaziantep, mimarisi ve 
tarihiyle görülmeye değer şehirlerimizdendir. Gezilmesi ve mutlaka 
görülmesi gereken birçok yer bulunmaktadır. 

Makale60
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Oyun ve Oyuncak Müzesi’nde sadece eski 
oyuncaklar sergilenmemektedir. Medeniyetin ve 
teknolojinin gelişim sürecinin oyuncaklara nasıl 

yansıdığı anlatılmaktadır. 
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Sunay Akın danışmanlığında, Avrupa’da-
ki koleksiyonerlerden Gaziantep Büyük-
şehir Belediyesi tarafından satın alınan; 
1700-1990 yıllarına ait el ve fabrika ya-
pımı 600’e yakın oyuncak, takım olarak 
müzede teşhir edilmektedir. 

Gaziantep Oyun ve Oyuncak Müzesi, Tür-
kiye’deki mağara galerisinin bulunduğu 
ve “Dünya Çocukları’nın tanıtıldığı tek 
Oyun ve Oyuncak Müzesi olma özelliğine 
sahiptir. Bu bölümde 24 ülkenin yöresel 
kıyafetlerini giymiş maket çocuklar ve o 
ülkelerin mimari eserleri sergilenmekte-
dir. Müze galerilerinde ise; Pinokyo, Mic-
key Mouse, Pamuk Prenses ve 7 Cüceler, 
Temel Reis, sinemanın ilham perisi olan; 
Laterna  Magica, Doll House olarak bilinen 

bebek evleri, Lehmann oyuncakları, sana-
yi ve tarım araç-gereçleri, pelüş oyuncak-
lar, uçaklar, robotlar ve daha nelere neler, 
siz sevgili çocukları ve yetişkinleri karşıla-
mak için beklemektedir.

Oyun ve Oyuncak Müzesi’nde sadece eski 
oyuncaklar sergilenmemektedir. Mede-
niyetin ve teknolojinin gelişim sürecinin 
oyuncaklara nasıl yansıdığı anlatılmak-
tadır. Ayrıca müzede çocukların hayal 
dünyasını geliştiren, eski oyunların gö-
rülmesini ve öğrenilmesini sağlayan, o 
oyunların oynandığı zamanları hisseden 
ziyaretçilerin anılarını tazelediği ve hatta 
duygulandığı bir yer olan Oyun ve Oyun-
cak Müzesi, bütün bunları yaşayabilme 
imkânı sunan etkinlikler de düzenlen-

mektedir.’ (Gaziantep Oyun ve Oyuncak 
Müzesi Resmi Sitesi)

Geçmişten günümüze ulaşan çocuk ya-
şam kültürünün korunarak ve yaşatılarak 
gelecek nesillere aktarılmasını amaçla-
yan Gaziantep Oyun ve Oyuncak Müzesi, 
geçmişle gelecek arasında köprü olarak, 
çocukların bedensel, zihinsel gelişimine 
katkı sağlamaktadır. Bu masalsı evde, 
büyük küçük herkes kendinden bir şeyler 
bulmakta, geçmişte oynadığı oyuncakları 
kendi çocuklarına gösterebilmenin heye-
canını hissetmektedirler.

Siz de oyuncaklarımızın hikâyelerini me-
rak ediyorsanız, mutlaka ziyaret etmelisi-
niz…
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Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nden alınmıştır

TANER BÜDEYRİ
İNŞAAT MÜHENDİSİ

İKİ milyonu aşan nüfusuyla Türkiye’nin 
nüfusa göre sıralamada sekizinci büyük 
ili olan Gaziantep şehrimiz artık büyük 
bir metropol olmuştur. Her zaman için 
doğunun bir çekim merkezi olan ilimiz 
gerek doğu illerden gerekse Suriye’den 
büyük göç almıştır. Türkiye nüfusunun 
yüzde 31.6’sını yirmi yaş altı vatandaş-
lar oluştururken bu oran Gaziantep için 
yüzde 42.3’tür. Yapılan projeksiyona göre 
Gaziantep nüfusu 2023 yılında 2.257.000 
olacaktır. Yine yapılan projeksiyonlarda 
2040 yılı için Gaziantep’in merkez kent 
nüfusunun 3.990.000 kişi olacağı öngö-

rülmektedir.  Gerek genç nüfus oranının 
yüksekliği gerekse ticari ve stratejik po-
tansiyeli sebebiyle şehrimiz, nüfus artışı-
na paralel olarak hızlı büyümesini sürdü-
recektir. 

Hızla büyüyen şehrimizin planlanma-
sı da büyük önem kazanmaktadır. Daha 
önce hazırlanan ve onaylanan 1/100.000 
ölçekli Gaziantep-2040 İl Çevre Düzeni 
Planı Revizyonu 16.06.2017 tarihinde Ga-
ziantep Büyükşehir Belediyesi meclisi ta-
rafından onaylanmış ve son şeklini alarak 
yürürlüğe girmiştir. 

GAZİANTEP’İN
İMAR PLANLAMASI

Hızla büyüyen şehrimizin planlanması da büyük önem 
kazanmaktadır. Daha önce hazırlanan ve onaylanan 1/100.000 

ölçekli Gaziantep-2040 İl Çevre Düzeni Planı Revizyonu 
16.06.2017 tarihinde Gaziantep Büyükşehir Belediyesi meclisi 

tarafından onaylanmış ve son şeklini alarak yürürlüğe girmiştir. 
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Söz konusu bu planı incelediğimizde 
hangi bölgelerin ne doğrultuda gelişecek-
leri görülmektedir. Buna göre:

Kuzey Şehir : 

Şehir merkezinin 15 km. kuzeybatısında, 
Başpınar Organize Sanayi Bölgesi’nin 4 
km. kuzeyinde Karacaburç, Göksuncuk, 
Karacaören, Etebek, Bedirkent, Kızılka-
radinek ve Yalangoz köylerini içine alan 
ve Kuzey Şehir diye adlandırılan bölgede 
50.000 konutluk bir kentsel gelişim ala-
nı belirlendi. Bu bölge, her hanede orta-
lama 5 kişinin yaşayacağı varsayımıyla 
250.000 kişilik bir yoğunluğa ulaşacak-
tır. 

Bayramlı Kentsel Dönüşüm
Gelişim Alanı: 

Konum olarak şehir merkezinin doğusun-
da yer almaktadır. Osmanlı (Kurtuluş) ve 
Bayramlı Köyleri’nin kuzeyinde; şehri-
mizin güneyinden geçen çevreyolunun 
Sanayi  - Taşlıca kavşağı ile Yeşilkent 
Havaalanı Kavşağı arasında kalan çev-
reyolunun doğu ve batı kısımlarındaki 
Şahinbey İlçe’si sınırlarında kalan alan-
lardır. Bölgenin şehir merkezine uzaklığı 
6 km.dir.  Bölge orta yoğunluklu konut, 
ticaret ve sosyal donatı olarak planlanmış 
ve plana uygun yapılaşma tamamlandı-

ğında bölgede 110.000 kişinin yaşayaca-
ğı öngörülmüştür. 

Burçkarakuyu – Geneyik 1. Etap ve 
Geneyik 2. Etap Kentsel Dönüşüm ve 
Gelişim Proje Alanı (K.D.G.P.A):

Planlama alanı, Gaziantep’in Güneyi’nde, 
Bozdağ Toplu Konut Alanı, Gökkuşa-
ğı, Manolya ve Doğapark yerleşim si-
telerinin batısında, Deredüzü ve Sarıt 
Mahalleleri’nin kuzeyinde yer almakta-
dır. Burçkarakuyu Mahallesi ve Geneyik 
Mahalle sınırları içerisinde 245 hektar 
alanda Geneyik 1. Etap ve 274 hektar 
alanda Geneyik II. Etap K.D.G.P.A. sınırla-
rı ilan edilmiştir. Planlama alanı içerisin-
de site modeline uygun, yüksek yoğun-
luklu konut alanaları mahalle ölçeğinde 
tasarlanmış, erişim mesafesi içerisinde 
ticaret alanları, eğitim tesisleri, sosyal ve 
kültürel alanları gibi kentsel donatı alan-
ları planlanmıştır. 

Burçkarakuyu ve Geneyik’te Yeni 
Üniversite Kampüs Alanları: 

Gaziantep’teki mevcut üç üniversite kam-
püs alanı olan Gaziantep Üniversitesi, 
Hasan Kalyocu Üniversitesi ve eski Zir-
ve Üniversitesi kampüs alanları dışında 
birisi Burçkarakuyu mevkiinde birisi 
Geneyik mevkiinde olmak üzere iki yeni 

üniversite kampüs alanı belirlendi. 

1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planı’na 
göre şehrimizin gelecekte ne tarafa doğru 
gelişeceği, konut, sanayi, üniversite vs. 
alanlarının hangi bölgelerde olacağı şim-
diden belirlenmiş oldu. Bu sayede şehri 
yönetenlerin ve ilerde yönetecek olanla-
rın işleri kolaylaşmış olacak. Hangi bölge-
de nasıl bir yoğunluk olacağı çok önceden 
öngörüldüğü için o bölgelere yapılacak 
gerek alt yapı yatırımları gerekse sosyal 
donatıların doğru bir şekilde önceden 
planlanması mümkün olacaktır.

Yapılan projeksiyona 
göre Gaziantep 

nüfusu 2023 yılında 
2.257.000 olacaktır. 

Yine yapılan 
projeksiyonlarda 

2040 yılı için 
Gaziantep’in merkez 

kent nüfusunun 
3.990.000 
kişi olacağı 

öngörülmektedir. 



Akıl Oyunları; zihni açan, öğrenmeyi
kolaylaştıran, aklı çalıştıran, çabuk öğrenmeyi 
sağlayan bir eğitim metodudur.Bu metot yıllar 

öncesinde ileri dünya ülkelerinde bir öğreti
metod’u olarak okullarda her seviyede 

öğretilmektedir. “Eğlenerek Öğrenme” ilkesine 
dayanan oyunları zihni açıp öğrenmeyi 

kolaylaştırdığı için çocukların zeka gelişimine, 
yaratıcılıklarına ve akademik başarılarına

katkı sağlar.Çocuklar eğlenirken öğrenir,
zekaları gelişir.
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RAŞTIRMALAR 
beyin nöroplastik 
yapıda ve sınırsız 
bir öğrenme kapa-
sitesine sahip ol-
duğunu gösteriyor. 
Zihinsel yetenekle-
ri geliştirmenin en 

etkili yolu ise oyunla öğrenimdir. Beynin 
bilinçli düşünme ve karar almadan so-
rumlu bölgesi olan frontal lob, gelişimini 
20’li yaşlara kadar tamamlar. Bu durum 
bişisel becerilerin oluşmasında 4-12 yaş 
döneminde elde edilen kazanımların kalı-
cı olmasını sağlar. Bu nedenle gelişmiş ül-
kelerin eğitim kurumları zeka oyunlarını 
eğitim sistemlerine “eğlenerek öğrenme” 
şeklinde entegre ediyorlar. Çocukların 
özellikle matematik gibi sayısal alanlar-
daki becerilerini ve başarılarını arttırmak 
için zeka oyunlarından faydalanıyorlar.

Yıllardır eğitim sistemimizde ezbere da-
yalı bilgiler, gerçek düşünme yeteneğin-

den daha çok değer görüyordu. Ancak 
Türkiye’de, 2012 yılından itibaren ortao-
kulların müfredatına  Zeka Oyunları dersi 
seçmeli ders olarak okutulması, artık eği-

tim sisteminde de düşünen nesillere daha 
çok önem verildiğini göstermektedir. An-
cak dersin müfredata uygun şekilde uygu-
lanması için öğretmenlerin zeka oyunları 

ÖĞRENMEDE GELECEĞİN METODU:

“AKIL YA DA ZEKA 
OYUNLARI” DIR.

A

BEGÜM TÜMER

Zeka oyunları ile 
ilgilenen çocuklar 
analitik düşünme 
ve problem çözme 

becerileri sebebiyle 
ulusal sınavlarda 

daha yüksek puanlar 
elde ediyor.

BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ
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konusunda eğitilmesi ve sınıfların mater-
yal eksikliklerinin giderilmesi gerekiyor.

Yapılan araştırmalar sonucunda Oyun 
Tabanlı Bilişsel Gelişim Programı (OTB 
grublu GP) 14 puanlık IQ artışı sağladığı 
araştırılmıştır. Şöyle ki; Ön Test/Son Test 
kontrol araştırma modeli kullanılarak 
daha önce  bu oyunlarla tanışmamış 22 
çocuğa 12 hafta boyunca,haftada 2 gün 
ve günlük 1 saat olmak üzere toplam 24 
saat “düzenli ve kontrollü” olarak uygu-
lanmıştır. Deneme grubu çocukların ön 
test zeka bölümü puan ortalamaları ile 
son test zeka bölümü puan ortalamaları 
arasında anlamlı bir farklılaşma olduğu 
ve bu farkın son test puanı lehine olduğu 
kaydedilmiştir. En önemlisi de bu progra-
mın deneme grubu çocukların zeka bö-
lümünde yaklaşık 14 puanlık önemli bir 
artışa yol açtığı tespit edilmiştir.

Araştırma sonucunda çıkan bulgulara 
dayanarak “Oyun Temelli Bilişsel Gelişim 
Programı”nın çocukların bilişsel gelişi-
minde etkili olduğu ve etkisinin de kalıcı 
olduğu belirlenmiştir.                                  

MEB’in 2015-2019 Statejik Planı’nda 
Türkiye’nin kalifiye işgücü yetiştirme 
hedefi doğrultusunda “çocukların hayal 
güçlerini,yaratıcı ve eleştirel düşünme 
becerilerini geliştirmek en önemli başlık-
lardan biri olarak yer alıyor. 2014 Aralık 
ayında gerçekleştirilen Milli Eğitim Genel 
Kurulunda alınan kararlardan bir tanesi 
de “Anaokulu eğitimi oyun temelli ola-
cak...” olmuştur.

Zeka oyunları ile ilgilenen çocuklar anali-
tik düşünme ve problem çözme becerileri 
sebebiyle ulusal sınavlarda daha yüksek 

puanlar elde ediyor.

Zeka oyunu soruları, Akedemik Perso-
nel ve Lisansüstü Eğitim Giriş Sınavı’nın 
(ALES), %16’sını oluşturuyor. Procter 
&Gamble gibi Uluslar arası ve ulusal bir-
çok şirket işe alım süreçlerinde analitik 
düşünme ve problem çözme becerilerini 
test ediyor. Türkiye kuvvetli müfredatına 
rağmen PISA gibi Uluslarası testlerde ço-
cukların analitik düşünme becerileri ek-
sikliği sebebiyle sonlarda yer alıyor.
  
Zeka ve Akıl oyunları çeşitli katagorilere 
ayrılmaktadır. MEB zeka onları dersini 6 
bölüme ayırarak ünitelendirmiştir. Ortao-
kullar için hazırlanmış olan 6 katagoriye 
şöyledir:

1. Akıl Oyunları 
     *Sudoku                          *Patika

     *Bölgesel Sudoku         *Apartmanlar
     *Sihirli Piramit              *Çit
     *ABC Bağlamaca
     
2. İşlem Oyunları
     *Kendoku(4 İşlem)        *Kakuro
     *İşlem Karalama            *Sutün İşlem
     *Çarpmaca
     *Kapsül
        
3. Strateji Oyunları
     *Nim                          *Sayı Bulmaca
     *Tactix                       *Hex
     *Tic Tac Toc              *Tavşan ve Tazılar
     *Üç Taş                       *Mangala Türleri
     *Dokuz Taş                *Türk Daması
     *Amerikan Daması  *Çin Daması

4. Karma Zeka Oyunları
      *Kap Aktarma Oyunları     
      *Kibrit Oyunları
      *Nehir Geçme Oyunları
      *Şapka Soruları
      *Satranç – Go Problemleri

5. Sözcük-Mantık Oyunları
      *Anagramlar
      *Üç Değişkenli Mantık Oyunları
      *Sözcük Merdiveni 
      *Dört Değişkenli Mantık Oyunları
      *Şifreler 
      *Mantık Karesi
      *Kare Bulmacalar
      *Yalancı Doğrucu Mantık Oyunları

6. Mekanik Oyunları
      *Tangram
      *T Puzzle
      *Tetromino
      *Pentomino



FEYZA KERVANCIOĞLU

AZİANTEP Güneydo-
ğu Anadolu turizminin 
iddialı kentlerinden bi-
risi olmaya başlamıştır. 
Son yıllarda tarihi yapı-
ların hak ettiği değeri 
görerek restore edilme-
si ve yeniden kullanılır 
hale getirilmesi ayrıca 

kentin Unesco Gastronomi Kenti seçilmesi 
yerli ve yabancı turistin ilgisini çekmiştir.
  
Geleneksel Gaziantep Evleri, dar sokaklar 
içerisinde bitişik nizam yüksek taş duvar-
lı evlerdir. Evlerin birbirini görmeleri bu 
yüksek duvarlarla engellenmiştir. Komşu 

eve bakan cephelere pencere konulma-
mış veya yüksek pencereler konularak 
komşuluk ilişkilerine dikkat edilmiştir. 

Sokak yerine avluya açılan evlerin pen-
cerelerinin üzerinde “kuş tağası’’ denilen 
küçük pencereler bulunur. Evin havalan-
dırılmasında kullanılan bu pencerelerden 
odaların aydınlatılmasında da yararlanılı-
yor. Kuştağaları aynı zamanda güvercin ve 
kuşların da barındığı yerlerdir. 

Evin tam ortasında yüksek duvarların içe-
risinde avlu(hayat) dediğimiz mekân bu-
lunur. Avlu ailenin tüm gününün geçtiği 
yerdir aslında, yemekler burada yapılır, 
çamaşır burada yıkanır, fıstık- ceviz kır-
mak, salça çıkarmak gibi kışlık hazırlıkla-
rın tamamı burada yapılır, avlu hem aile-
nin mahremiyetini sağlayan yerdir, hem 

TARİHİ ANTEP 
EVLERİNDEN BUTİK 
OTELLERE GEÇİŞ

Gaziantep, Anadolu’nun ilk yerleşim merkezlerinden biri olan Mezopotamya ile 
Akdeniz Bölgesi’nin kesişme noktasında yer alır, birçok medeniyete ev sahipliği 
yapmıştır. Tarihi İpek Yolu’nun buradan geçmiş olmasından dolayı uygarlıkların 
uğrak yeri olmuş kültür ve ticaret merkezi olma özelliğini korumuştur. 
Gaziantep’te bulunan tarihi yapıların çeşitliliği; hanlar, hamamlar, kasteller ve 
Antep evleri kentin kültürel zenginliğinin bir göstergesidir. 
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G
Kuş tağası

YÜKSEK İÇ MİMAR
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de bir nevi sosyalleşme mekânıdır,akşam 
ailenin tüm ferleri burada toplanır yemek-
ler yenilip sohbet edilir, sıcak çayın buharı 
ortadaki semaverden yayılır. Eğer Antep 
de avluda büyüyen bir çocuksanız rahatça 
koşup oynamış, yaz sıcaklarında keymıh 
ve havara taşının verdiği serinliği yüzü-
nüzde hissetmiş, soğuk havalarda avluda 
koşturmanın tadına varmışsınızdır, asma 
dalından koruk koparıp terleme yapmış,  
Eylül ayında yapılan pekmez-şire-sucuk-
tan doya doya yemişsiniz demektir. Avlu-
nun tam ortasında ganne adını verdiğimiz 
süs havuzlarında kağıttan gemileri yüz-
dürmenin sevincini yaşamışsınızdır. 

Antep evleri genellikle iki veya üç katlı 
olur. Alt katlar (çoğu tonozlu ve kemerli 
olarak yapılmış) kışlık odalar, ahır, hela, 
kiler, mutfak bölümleri ile üst katlar ise 
sofa etrafında sıralanmış çoğu zaman ey-
vanlı odalar yer alır. Evler eskiden iki üç 
kuşağın bir arada yaşamasına imkân tanı-
yacak şekilde tasarlanmıştır.

Bölgede taş kullanımının yaygın olması 
nedeniyle evlerin yapımında havara taşı 
(yumuşak kalker), topak taşı, keymıh (sert 
kalker), minare kayası, karataş, beyaz 
mermer, kırmızı mermer kullanılmıştır. 
Kullanılan taş cinslerinin, evleri dayanıklı 
kılmasının yanında diğer bir özelliği, yaz-
ları serin; kış aylarında sıcak tutmasıdır.
  
Kurtuluş savaşı öncesi Ermeni ailelerin 
birçoğu bu Antep evlerinde yaşamış ve 
kendi kültürlerini bu evlere yansıtmışlar-
dır. Bu tarihi doku ve geleneksel Antep 
evleri bir dönem unutulmaya yüz tutmuş-
sada son yıllarda geçirdiği restorasyonla 
yeniden kullanılır hale getirildi kimisi 
kafe kimisi ise butik otel olarak hayata 
kazandırıldı.

Gaziantep’i gezmek, tarihi ve kültürünü 
yakından tanımak isteyen yerli ve yabancı 

turistler, konaklamak için bilindik oteller 
yerine otantik Antep evlerinden dönüştü-
rülen butik otelleri tercih ediyor. Kentte 
eskiye sadık kalınarak yenilenen çok sayı-
da Antep evi, butik otel olarak misafirleri-
ne hizmet veriyor. Odalarının dekorasyo-
nundan kapılardaki anahtarlarına kadar 
eskiyi yaşatan butik oteller, Gaziantep’e 
gelen misafirlerini adeta tarihte yolculu-
ğa çıkarıyor. Kurtuluş Savaşı yıllarında 
Gazianteplilerin kenti savunmak için yo-
ğun mücadele verdiği Gaziantep Kalesi 
ve yakınlarındaki tarihi mahallelerinde 
bulunan 200-300 yıllık kesme taştan inşa 
edilen bu yapılar, sahip oldukları mimari 
özellikleriyle de görenleri hayran bırakı-
yor.(Kocalar,2017)
 
Gaziantep de Turizm işletme ve Belediye 
belgeli olmak üzere toplam 21 butik otel 
bulunmakta. Bazıları otel sahiplerinin 
ailelerinden kalan evleri olup antika eş-
yalarla döşenmiş konaklayan misafirle-
rine eski Antep’i yaşatmakta. Bazıları ise 
tarihi hanlardan işlev değişikliğiyle butik 
otele dönüştürülmüş ve Gaziantep’e has 
malzemeler kullanılarak modern yorum-
lanmıştır.                                             

Gaziantep de Butik otel olarak kullanılan 
tarihi yapılar da konaklayan misafirler 
kendilerine özel hissederler bir yandan 

tarihe şahitlik ederken bir yandan otel sa-
hibi ve personeliyle dostluk kurarlar, talep 
ve şikâyetlerine anında çözüm üretilir. Ay-
rıca kendilerini evlerinde gibi hissederler. 
Butik otelleri yıldızlı otellerden ayıran en 
büyük fark budur belki de.

Butik otelde konaklamak demek kişiye 
özel hizmet demek aslında o bölgenin 
kültürünü yaşamak, mutfağını tatmak 
demek. Söz konusu Gaziantep butik otel-
leri olunca gastro turizm misafirleri göz 
ardı edilemez çoğunlukta. Konaklayan 
misafirlere antep peynirinden, beyrana, 
katmerden, kaymağa, kebaptan, baklava-
ya, yuvalamadan ,içli köfteye kadar Gazi-
antep mutfağının saymakla bitmez eşsiz 
lezzetleri ikram edilmekte.
 
Dünyada 80’lerin başında büyük şehir-
lerde ortaya çıkan butik otel konsepti 
Türkiye’de de son yıllarda oldukça fazla 
talep görmektedir. Alaçatı, Bodrum, Cun-
da gibi tatil beldelerin yanı sıra Kapadok-
ya, Mardin, gibi tarihi kentlerde de sayısız 
butik otel vardır. Gaziantep de de son yıl-
larda artan turist ve farklı tip konaklama 
ihtiyacının doğmasıyla butik otel sayısı gi-
derek artmaktadır. Asıl işlevini kaybetmiş 
tarihi yapıların yeniden kültürel bir varlık 
olarak yaşatılması özellikle kültür turizmi 
açısından önemli bir çalışmadır.



Son zamanlarda hayatımıza giren ve sıkça duymaya 
başladığımız bir kavram “detoks”. Bana yenilenmeyi, 
arınmayı, hafiflemeyi çarıştırıyor. Genel olarak “beslenme” 
ile ilişkilendirilmiş haliyle karşımıza çıksa da detoksun 
bir de “dijital” hali var. Dijital detoks, genel olarak bilinen 
detoks kavramından farklı değil ve asıl amaç zararlı 
olandan arınıp, dengelenmek. Bu detoks uygulamasıyla, 
belirlenen zaman aralığında internet ve teknoloji erişimi 
kısıtlanarak zihinsel ve bedense arınma sağlanıyor. 
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NTERNET ve teknoloji bağımlılığı  ar-
tık litaratürde, tütün, alkol, alışveriş 
bağımlılığı gibi bağımlılıklar arasında 
yerini almış durumda. Diğer pek çok 
bağımlılıkta olduğu gibi, teknoloji ve 
internete erişim sağlanamadığında 
kişide yoksunluk hissi yaratıyor. Bu 
cümle size uzak geliyorsa, akıllı tele-
fonunuzu evde unuttuğunuzda ya da 
internetiniz olmadığında nasıl hisset-

tiğinizi bir düşünün. Geçtiğimiz aylarda bu duru-
mu bizzat yaşadım, ve hissettiklerim beni açıkçası 
korkuttu. Telefonum çalınmıştı, şehir dışındaydım 
ve 3 günlük bir süreyi telefonsuz geçirmek duru-
munda kaldım. Yaşadığım ilk his güvende olmama 
duygusuydu, çünkü her an ulaşabilir, ve ulaşılabi-
lir olma duygusuna çok alışıktım. Gittiğim yerler-
de herkes elindeki akıllı telefonla vakit geçirirken 
kendimi çok boşlukta hissetmiştim. Teknolojinin, 
ve dijital dünyanın etrafımızı büyük bir hızla sar-
dığı hatta kimilerimizi teslim almaya başladığı bir 
çağın içinden geçtiğimizi düşünürsek, bu hislerim 
çok da abartılı değildi bana göre. Internet çağının 
başlaması ile alışkanlıklarımız hızlıca değişti. Tek-
nolojinin ve sanal dünyanın hayatımıza getirdiği 
kolaylıklar ve güzellikler tabiki yadsınamaz. Ancak 

diğer bi yandan teknolojinin ölçüsüz ve kontrolsüz  
kullanılması hayatımızı olumsuz etkileyecek risk 
faktörleri taşıyor. 

Dijital dünyanın hayatımıza kattığı yeni bir kav-
ram ise “sosyal medya”. Artık beğenilip beğenil-
mediğimizi, sevilip sevilmediğimizi bir “like” ile 
ölçebiliyoruz, ya da ölçebildiğimizi zannediyoruz. 
Gezdiğimiz, gördüğümüz, yediğimiz herşeyi, hatta 
bizim için en mahrem ve özel alan olan evimizin 
her köşesini sosyal meda üzerinden tanıdığımız 
kişilerle paylaşma ihtiyacı hissediyoruz. Bu durum 
bizi etken iken de edilgenken de aslında anlık haz-
za kavuşturuyormuş gibi görünse de uzun vadede 
mutsuzluğa, yalnızlığa ve eksikliğe ulaştırıyor ma-
lesef. Birkaç yıl önce bir çift seansımda danışanım 
bana şu cümleyi kurdu: “ aslında biliyor musunuz 
bizim sorunlarımızın çözülmesinin çok kolay bir 
yolu var, o da eşimin sosyal medyayı kullanmayı 
bırakması. Yahu sürekli herkes geziyor, eğleniyor, 
herkes her zaman çok mutlu, güzel ve bakımlı, her-
kesin kocası hep elinde çiçeklerle evine geliyor da 
biz çok sıradan ve mutsuz bir hayat yaşıyormuşuz 
gibi hissediyor. Ben de diyorum ki bu kadınlar hiç 
mi evde oturmuyor, hiç mi mutsuz olmuyor, hiç mi 
bakımsız gezmiyor, kocalarıyla hiç mi kavga etmi-
yor, aslında hepsi oluyor ama bunları paylaşmıyor-
lar”. Bu kinayeli, esprili ama bir o kadar da gerçek-
çi paylaşım sanırım sosyal medyanın bizi edilgen 
olarak nasıl etkilediğini çok güzel özetliyor. Bunun 
yanı sıra sosyal medya kullanıcı olmak, ve ölçüyü 
aşmak, içinde bulunduğumuz anın tadını çıkar-
mamızı da engelleyebiliyor ve bu durum bizi uzun 
vadede mutsuz edebiliyor. En önemlisi özellikle 
küçük yaşta bireyler için kontrolsüz sosyal medya 
kullanımı çok büyük tehlikelerle bizi karşı karşı-
ya getirebiliyor. Okullarda son dönemlerde “siber 
zorbalık” adı altında bu konu sürekli gündemde tu-

DİJİTAL DETOKS

İ
SEZEN BULUT

Dijital detoks yapmanın herkese göre farklı yolları 
var. Her tür bağımlılıktan kurtulma süreci gibi bu 

süreci de kendi şartlarınıza ve hayat şeklinize göre 
düzenlemeniz bunu yapabilmeniz açısından çok 

önemli. Belki internetten, akıllı telefon, tablet gibi 
cihazlardan iki gün boyunca tamamen uzak kalmayı 

deneyerek başlayabilirsiniz. 

PSİKOLOJİK DANIŞMAN
ÇOCUK VE AİLE TERAPİSTİ
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tuluyor ve bu sayede çocuklar ve gençler 
korunmaya çalışılıyor.

Şimdi gelin birlikte kendimizi ölçelim ve 
teknoloji kullanımında kontrol ne kadar 
elimizde bir bakalım. Eğer kontrolü kay-
bettiğinizi ya da ölçüyü aştığınızı farke-
derseniz dijital detoks kavramını hayatı-
nıza katmanızın vakti gelmiş demektir.

• Akıllı telefonunuzla gün içerisinde 5 sa-
atten fazla mı zaman geçiriyorsunuz?
• Restorant seçimlerinizi yaparken WIFI 
sizin için önemli bir kriter mi?
• Sabah uyandığınızda ilk işiniz telefonu-
nuzu control etmek mi oluyor?
• Sosyalmedyada ve internette vakit geçi-
rerek uykunuzu, işinizi, ev ve sosyal ha-
yatla ilgili sorumluluklarınızı ertelemeye 
ve ihmal etmeye başladığınızı hissediyor 
musunuz?
• Kitap okumak, sinemaya gitmek, yemek 
yapmak vs. gibi daha önceden size keyif 
veren şeyleri artık daha az yaparak, onla-
ra ayırdığınız vakti sosyal medya ve inter-
net kullanımına mı ayırıyorsunuz?
• Hemen hemen her yaptığınız aktivite-
den herkesin haberdar olması arzunuz 
kuvvetli mi?
• Sosyal medya platformlarında artan 
beğenme sayıları, yorumlar, arkadaşlık 
istekleri sizin için bir mutluluk kayna-
ğı olmaya mı başladı ya da tam tersi bir 
paylaşımınız az “like” aldığında kendinizi 
mutsuz mu hissediyorsunuz?

Yukarıdaki soruların sayısı daha da ço-
ğaltılabilir. Eğer bu sorulara verdiğiniz 
cevaplar genelikle “evet” ise dijital detoks 
sizin için bir ihtiyaç haline gelmiş demek-
tir. Peki nasıl yapılır bu dijital detoks, size 
çok mu zorlar, mutsuzluğunuza sebep 
olur mu, kuralları, süresi nasıldır ne ol-
malıdır?

Dijital detoks yapmanın herkese göre 
farklı yolları var. Her tür bağımlılıktan 
kurtulma süreci gibi bu süreci de kendi 
şartlarınıza ve hayat şeklinize göre dü-
zenlemeniz bunu yapabilmeniz açısın-
dan çok önemli. Belki internetten, akıllı 
telefon, tablet gibi cihazlardan iki gün 
boyunca tamamen uzak kalmayı dene-
yerek başlayabilirsiniz. Bunun size çok 
zorlayacağını düşünüyorsanız kendinizi 
bir hafta boyunca her gün farklı bir plat-
formdan mahrum bırakarak başlayabilir-
siniz. Tıpkı gıda detokslarındaki “tuzsuz 
pazartesi”, “şekersiz Salı”, “alkolsüz Çar-
şamba” gibi kendinize “whatsapp olma-
dan bir Pazar”, “instagramsız Çarşamba” 
“facebook olmadan geçen bir Perşembe” 
gibi günler belirleyerek ya da bazı sosyal 
medya heaplarınızı geçici bir süre için 
dondurarak ısınma turları atabilirsiniz. 
Bunlar da sizin için imkansız görnüyorsa 
aşağıdaki maddelerle dijital kullanımını-
zı kısıtlayarak detoksa kendinizi hazırla-
yabilirsiniz:

• Telefonunuzdan kullanmadığınız ya da 
az kullandığınız uygulamaları silin.
• Saati öğrenmek için telefonunuz yerine 
saatinizi kullanın
• Bazı uygulamalarda bildirimleri kapa-
tarak sürekli kontrol etme ihtiyacınızla 
savaşın.
• Sabah uyanmak için telefonunuzun sa-
atini kurmak yerine çalar saat kullanın.
• En azından uyurken telefonunuzu uçak 

moduna alın, hatta uyuduğunuz odanın 
dışında tutun 
• Facebook, twitter gibi uygulamaları bil-
gisayarınızın browser’ında sürekli açık 
tutmayın.

Yukarıdaki maddelerin tamamını aynı 
anda yapamayacağınızı düşünüyorsanız 
bunları da günlere bölebilirsiniz, ya da 
haftanın bir günü dışarıda ailelerinizle ya 
da arkadaşlarınızla yediğiniz bir yemeğe 
giderken telefonunuzu yanınıza almaya-
rak detoksunuza başlayabilirsiniz.

Dijital detoksa başlangıç önerilerimden 
sanıyorum ki en azından bazıları sizin 
için uygundur yeter ki teknolojinin fişi-
ni çekmeye gönüllü olun. Her başlangıç 
gibi bu da en başta zorlayıcı olabilir ama 
bu başlangıcın size “daha mutlu anlar”, 
“daha az ağrıyan bir boyun”, “daha çok 
okunan kitaplar”, “daha sık gidilen sine-
malar”, “daha verimli geçen iş günleri”, 
“daha keyifli geçecek dost buluşmaları” 
olarak döneceğini düşünmek bence moti-
ve olmanıza yardım edecektir. Sizinle son 
olarak izlediğim bir filmde geçen bir rep-
liği paylaşmak istiyorum. Oyuncu şöyle 
diyordu:”benim şarj ettiğim bir alet beni 
ne kadar yönetebilir ki?” Bu cümle sanı-
rım hepimizi hem güldüren hem de dü-
şündüren hem de dijital detoksa yönlen-
direcek bir güce sahip. Bir zamanlar sahip 
olduğumuz şeylerin zamanla bize sahip 
olmasına izin vermemek ümidiyle…

Dijital dünyanın hayatımıza kattığı 
yeni bir kavram ise “sosyal medya”. 
Artık beğenilip beğenilmediğimizi, 
sevilip sevilmediğimizi bir “like” ile 
ölçebiliyoruz, ya da ölçebildiğimizi 

zannediyoruz. Gezdiğimiz, 
gördüğümüz, yediğimiz herşeyi, hatta 

bizim için en mahrem ve özel alan 
olan evimizin her köşesini sosyal 

meda üzerinden tanıdığımız kişilerle 
paylaşma ihtiyacı hissediyoruz.



Down sendromu genetik bir farklılık, bir kromozom 
anomalisidir. En basit bir anlatımla bir insan vücudunda 
bulunan kromozom sayısı 46 iken down sendromlu 
bireylerde bu sayı üç adet 21. kromozom olması sebebiyle 
47 adet olmaktadır. Önemli nokta şudur ki; down sendromu 
tedavi edilecek bir hastalık değil, genetik bir farklılıktır. 
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LKE, milliyet, sosyal ve ekonomi 
statü farkı yoktur. Ortalama 800 
doğumda bir görülür. Tüm dün-
yada 6 milyon civarında down 
sendromlu birey yaşamaktadır 
ki bu sayının Türkiye’de 70.000 
olduğu düşünülüyor. Birleşmiş 
milletlerin 21 Mart tarihini resmi 
Dünya Down Sendromu günü ola-
rak tanımasının ardında, kendileri 

kadar özel bir hikâye yatmaktadır. Yirmi birinci kromo-
zomlarının iki tane yerine üç tane olması, takvimlerde 
bu iki rakamı (21 ve 3 sayılarını) özel kılmaktadır.  (www.
downturkiye.org)

Bu bireyler yaşıtlarından daha yavaş büyürler ve zihin-
sel olarak geriden gelirler. Ancak dünyada pek çok başarı 

hikâyesi olan down sendromlu birey bulunmaktadır. Bu 
bireylerde toplum hayatı içinde anlamlı ve değer katan 
hayatlar kurabilmektedirler. Düzenli, disiplinli ve bol 
tekrar faktörleriyle beraber başarılı olabilmektedirler. 
Hayallerine sınır koymadan doğru eğitim ve rehabilite 
yöntemleriyle ayakları yere basan bireyler yetiştirile bi-
linmektedir. Down sendromlu bireylerin unutulmaması 
gereken en önemli özelliği duygusal engelli olmadıkları-
dır. Sevilme ve kabullenilme ihtiyaçları olan kızan, kü-
sen, ergenlik yaşayan, kalbi kırılan, âşık olan, dans eden 
ve en çokta kolayca mutlu olan bireylerdir. Sağlıklı yaşıt-
larına kıyasla egoları ve tatminsizlikleri yüksek seviyede 
olmadığı için daha küçük şeylere, daha çok mutlu olan 
ve hatta mutluluklarını sınırsız gösteren bireylerdir.

Ufak şeylerle mutlu olan bu bireylerin umutlarını yeşert-
mek için; Gaziantep’te down sendromlu ve normal bi-
reylerin bir arada hizmet verdiği MUTLU KAFE, 4 Şubat 
2018 tarihinden itibaren hizmet vermeye başladı. İsmini 
tam da kendilerini ifade eden, en hatırlanası ve anlamlı 
kelimeden seçmişler. Burası yaklaştığın andan itibaren 
insanı büyüsüne kaptıran çok etkileyici bir mekân ol-
muş. Masaya oturup, biraz vakit geçirdikçe, insanın tüm 

Down Sendromu 
genetik bir farklılıktır

Ü
ELİF ÇETİNDAĞ

Çok farklı ve özel hissettiren mekânda 
bambaşka ruh hallerine giriyor insan. 
Buna sosyal bir sorumluluğunu yerine 
getirmenin verdiği haz ekleniyor. Daha 
sonra onların sadece farklı olduğunu 

düşündürüyor. Hatta eksik değil, engelli 
değil, +1 sebebiyle fazla olduklarını 

düşündürüyor.

BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ
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gününe yayılan bir pozitif enerji veriyor. 
Mutlu Kafe’nin masaya açtıkları servis 
kâğıtlarında; misafirlere kısaca bilgi ver-
mek adına birkaç cümleyle amaçlarını 
yazmışlar. Beni en etkileyen cümle; ‘ Mut-
lu Kafe engelli bireylerin topluma ‘’Eşit 
haklarla’’ katılmalarını sağlamak için 
faaliyet gösteren bir rehabilitasyon biri-
midir.’ oldu. Burada çalışma imkânı veril-
mesi sayesinde o çocukları daha iyi hale 
getirmek amaçlanmış. Ayrıca yaşamsal 
ve toplumsal gereksinimlerini kendi ken-
dine karşılayabilecek düzeye ulaşmaları 
ile özgüven duygularını geliştirmesi sağ-
lanmaya çalışılmıştır. Bu bireylerin, bu 
sayılanların hepsinin yanında belki de en 
başta kabullenilme ihtiyaçları bulunmak-
tadır. İşte tam bu noktada belki de tüm 
Gaziantep halkına iş düşmektedir. Herke-
sin desteği, hoşgörüsü ve katılımı burayı 
canlı ve sürdürülebilir kılacaktır.

Bana göre bu anlamda ilk önce bizlerin 
bakış açımızı değiştirmemiz gerekmek-
tedir. İşte farkındalık hareketi tamda bu 
noktada ortaya çıkıyor. Görünce başımızı 
çevirmek, onları yok saymak aynı dün-
yada yaşamadığımız anlamına gelmiyor. 
İnsan toplumla yaşayan bir varlık olarak; 
tüm farklı insanları, kronik hastaları, 
engelli vatandaşlarımızı hatta doğayı ve 
hayvanları severek,  hayatına dâhil ede-
rek insan olabilir. Beklenen aslında çok 
fazla bir şey değil, sadece biraz hoşgörü, 
biraz gülümseme, biraz da varlıklarını ka-
bul etmek kadar basit. Mutlu Kafe onları 
yaşamın içine dâhil ederek, hem down 
sendromlu bireylere hem de diğer insan-
lara engelleri normal görebilmeye alışma 

fırsatı tanıyan muhteşem ve çok etkileyici 
bir proje.

Buradaki özel arkadaşlar ve diğer perso-
nel; servis elemanı eğitimi, halka kabul 
alıştırmaları, mangala, jenga, ritim, bale, 
modern dans gibi eğitimler alıyorlar.  Hat-
ta fırsat buldukça kafe içinde uyguluyor-
lar, dans ediyorlar, turnuvalar düzenli-
yorlar. Rehabilitasyonları sadece ders ile 
değil eğlenerek, öğrenerek, takım ruhu 
içinde ve de dâhil olarak yapılıyor. Ayrıca 
beni çok etkileyen bir diğer nokta; kurul-
duğu günden itibaren tüm sürece bu özel 
arkadaşları dâhil ederek ilerlemeleridir. 
Örneğin kitaplığın yapılmasından, masa 
ve sandalyelerin yerleştirilmesine, temiz-
lik aşamalarından, düzene kadar onlarla 
beraber yol almışlar. Bu da sadece görü-
nen yüzlerinde değil, aslında perde ar-
kasında da burada onları bir birey olarak 
görüldüklerini vurguluyor. Yani bu onlara 
yaşayarak öğretilmiş durumda oluyor.

Çok farklı ve özel hissettiren mekânda 
bambaşka ruh hallerine giriyor insan. 
Buna sosyal bir sorumluluğunu yerine 

getirmenin verdiği haz ekleniyor. Daha 
sonra onların sadece farklı olduğunu dü-
şündürüyor. Hatta eksik değil, engelli de-
ğil, +1 sebebiyle fazla olduklarını düşün-
dürüyor. Yaşadığımız günlük streslerin 
ne kadar anlamsız olduğunu, her bireyin 
bir engelli adayı olduğunu hatırlatıyor. 
Parkın içinde yeşilliklere bakıp biraz 
daha derine dalınca, engellerin aslında 
beynimizde olduğunu yüzümüze çarpı-
yor. Aslında insanları bu şekilde sınıflan-
dırmanın ne kadar ‘özürlü’ bir davranış 
olduğunu hatırlatıyor. Tam da bu nokta-
da; çocukların onları normal gördüğünü, 
hayatın içinde böyle insanlarında var 
olduğunu anlamaları insanı şaşırtıyor. 
Hala masum kalan çocuk beyinlerinde, 
bu bireylerin bize farklı gelen hareketleri-
nin çocuklara olabilir bir şey gibi gelmesi, 
insanı kendi fikirlerini ve önyargılarını 
düşünmeye itiyor. Çocuklarımıza anlata-
rak yaşatamadığımız kabullenmeyi bera-
ber yaşayarak öğretiyor. Ve tabi ki bu bi-
reylere fırsat verilince nasıl parladıklarını 
görebilme şansını tanıyor.

Bugüne kadar duymadıysanız, duyup git-
mediyseniz, farkına varmadıysanız, ço-
cuklarınıza bu iyiliği yapamadıysanız çok 
şey kaybettiğinizi söyleyemeden geçeme-
yeceğim. İnsanın yaşamdan beklentisi-
nin aslında bir gülücük kadar küçük, bir 
şükür kadar yüce, normal görebilmek ka-
dar basit olduğunu hatırlatıyor. Sizlerde 
bir kafeden koşulsuz sevgi, güler yüzlü ve 
tatlı çalışanlar, leziz yemekler ve umutları 
yeşertmek için +1 destek olabilmeyi bek-
liyorsanız, mutlaka masal park içindeki 
MUTLU KAFE’YE gitmelisiniz.

MUTLU KAFE, 4 Şubat 
2018 tarihinden itibaren 
hizmet vermeye başladı.
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Finans ve yapı
sektörü aynı masada

OPLANTIYA İnşaat Mü-
teahhitleri Derneği Baş-
kanı İbrahim Apa, İnşaat 
Mühendisleri Odası Baş-
kanı Gökhan Çeliktürk, 
Mimarlar Odası Başkanı 
Özgür Girişken’in yanı 
sıra GTO Yönetim Kurulu 

ve Meclis üyeleri katıldı. 

Gaziantep Ticaret Odası (GTO) değişik 
sektörlerde yaşanan sorunların tespiti ve 
çözümü amacıyla sektör temsilcileriyle bir 
araya gelmeyi sürdürüyor. 

Sektörlerin güncel sorunlarının yanı sıra 
ekonomik konuların istişare edildiği ve 
farklı zamanlarda ilgili meslek grupları-
nın katılımıyla gerçekleşen toplantılar 
kapsamında, GTO 31 Nolu İnşaat Müte-
ahhitleri Meslek Komitesi, 15 No.lu Ban-
kacılık-Finans ve Mali Hizmetler Meslek 
Komitesi, 27 No.lu Mimarlar-Mühendisler-
Yapı Denetim Firmaları Meslek Komitesi 
üyeleri ile bankaların bölge müdürlerinin 
katıldığı ve GTO Yönetim Kurulu Başkanı 
Tuncay Yıldırım’ın başkanlık ettiği top-
lantıda, inşaat ve bankacılık sektörünün 
işbirliği yapabileceği konularla ilgili görüş 

alışverişinde bulunuldu. 

Toplantıda, inşaat sektörünün bankalar 
nezdinde karşılaştığı sorunlar ve çözüm 
önerileri, inşaat sektörünün bankalar ta-
rafından desteklenmesi, iki sektörün iş-
birliğinin Gaziantep ekonomisine katkıla-
rı ve iki sektörün beklentileri konusunda 
görüş alışverişinde bulunuldu. 

İnşaat ve bankacılık sektörlerinin işbirliği 
yaptığı alanları geliştirmesinin iki sektöre 
de katkı sağlayacağına dikkat çeken GTO 
Başkanı Yıldırım, “İnşaat sektörü ülkemi-
zin ve Gaziantep ekonomisinin lokomotif 
sektörlerindendir. İki sektörün birlikte 
hareket etmesi ve birbirine destek olması 
sorunların çözümüne önemli katkı sağla-
yacaktır. İnşaat sektöründeki durgunluk 
veya hareketlilik diğer sektörleri de etki-
lemektedir. Biz bankalarımızdan inşaat 
sektörü başta olmak üzere özellikle Taş-
lıca bölgesine taşınacak plastik terlik ve 
ayakkabı sektörlerine mensup firmaları 
desteklemesini bekliyoruz. Çünkü hepi-
miz aynı gemideyiz. İki sektörün yapaca-
ğı güç birliğinin şehir ekonomisine fayda 
sağlayacağına inanıyoruz” diye konuştu. 

GTO İnşaat 
Müteahhitleri Meslek 

Komitesi, Mimarlar-
Mühendisler-Yapı 
Denetim Firmaları 

Meslek Komitesi ve 
Bankacılık-Finans 
ve Mali Hizmetler 

Meslek Komitesi 
üyeleri ile şehrimizde 

faaliyet gösteren 
kamu bankaları ile 
özel bankaların üst 
düzey yöneticileri, 

GTO Yönetim Kurulu 
Başkanı Tuncay 

Yıldırım’ın başkanlık 
ettiği toplantıda sektörel 

sorunları ve çözüm 
önerilerini görüştü. 

T
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Gaziantep dijital
dönüşüme hazırlanıyor

TO Yönetim Kuru-
lu Başkanı Mehmet 
Tuncay Yıldırım, 
projenin Kalkınma 
Bakanlığı tarafından 
yürütülen ve İpekyo-
lu Kalkınma Ajansın-
ca koordine edilen 

“Cazibe Merkezlerini Destekleme Prog-
ramı” kapsamında destekleneceğini 
belirterek proje hakkında şu bilgileri 
verdi: 

“Proje ile kurmayı planladığımız Mer-
kezimiz ile dijital dönüşüme öncülük 
etmek ve bu sayede ilimizin küresel 
arenada rekabet gücünü arttırmak he-
deflenmektedir. Merkez aracılığıyla 
işletmelerimize ve girişimcilere diji-
tal dönüşüm ile ihracat danışmanlığı 
konularında eğitim ve danışmanlık 

hizmetleri sunacağız. Bunun yanı sıra 
uzmanlar eşliğinde atölye çalışmaları, 
endüstri 4.0 uygulamaları, kuluçka 
merkezi faaliyetleri yürüteceğiz.” 

Merkezde kuracakları Ticari Bilgi ve 
İstihbarat Departmanı’nda verilecek 
hizmetlerin Gaziantep gibi ihracat po-
tansiyeli yüksek bir şehir için önemli 
olduğunu vurgulayan Yıldırım, “Bu 
merkezde dört bölüm oluşturmayı 
planlıyoruz. Bunlar; Eğitim, Etkinlik 
Organizasyonları ve Danışmanlık De-
partmanı, Ticari Bilgi ve İstihbarat De-
partmanı, Endüstri 4.0 Simülasyonları 
Departmanı (Sanal Fabrika) ve Dijital 
Dönüşüm, Bilişim ve Yazılım Eksenli 
Kuluçka Merkezi. Örneğin Gaziantep 
gibi ihracat lideri bir kentin ihracatçı-
ları, alacakları istihbarat hizmeti ile en 
doğru pazarlara en rekabetçi şekilde 

ulaşmanın yollarını öğrenecekler. Di-
jital dönüşüme yönelik uygulamaları 
ürün ve hizmetlerine yansıtarak hedef 
pazarlarına yönelik yenilikçi ürün ge-
liştirebilecek, üretim sistemlerinde ve-
rimlilik artışını sağlayabilecekler. Bun-
ların yanı sıra orta ve yüksek teknolojili 
ürün ihracatının artırılmasına destek 
olmak amacıyla kurulacak olan kuluç-
ka merkezinde yenilikçi ürün geliştiren 
girişimciler bu merkez koordinasyo-
nunda desteklenecek” diye konuştu. 

Projenin uygulanabilmesi için öncelik-
le GTO tarafından bir fizibilite çalışma-
sı yaptırılacağını ifade eden Yıldırım, 
2018 yılının Eylül ayında fizibilitenin 
İpekyolu Kalkınma Ajansı ile Kalkınma 
Bakanlığına sunulacağını ve merkez 
binası inşaatına yıl sonunda başlamayı 
hedeflediklerini söyledi.

Gaziantep Ticaret Odası (GTO) hazırladığı 14 milyon TL bütçeli “İşletmelerde Dijital 
Dönüşümü ve İhracatı Geliştirme Merkezi” projesi için Kalkınma Bakanlığından 5 
milyon TL destek almaya hak kazandı. Proje ile dijital dönüşüme öncülük etmek ve 
bu sayede Gaziantep’in küresel arenada rekabet gücünü arttırması hedefleniyor.
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Gaziantep’ten ihracat
yüzde 4.7 arttı 

A Z İ A N T E P , 
Türkiye’nin en çok ih-
racat yapan altıncı ili 
konumunu korudu. 
Tekstil ve hammadde-
leri, halı, hububat-bak-
liyat, yağlı tohumlar 
ve mamulleri, kimyevi 

maddeler ile ağaç ve orman ürünleri 
kentin ihracatında önde gelen sektörler 
olarak görüldü.
GAİB Koordinatör Başkanı Fikret Ki-
leci, ihracat rakamları ile ilgili yaptığı 
değerlendirmede, Güneydoğu Anado-
lu Bölgesi’nden bütün kıtalara ihracat 
gerçekleştirildiğini hatırlatarak, dün-
yanın yaklaşık 182 ülkesiyle ticaret 
yapan Gaziantep’in uluslararası stan-
dartları üretimde yakalamak zorunda 
olduğunun altını çizdi. Kileci, gerek 
Gaziantep, gerekse Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi’nde teknolojiye yönelik yatırım-
ların arttırılması, firmaların AR-GE ve 
inovasyona yönelmesi ve sürdürülebi-
lir üretimin geliştirilmesi için sektörel 
eğitimin arttırılması gerektiğini vurgu-
ladı. Kileci, “Türkiye seçim sürecinden 
çıktı ve bundan sonra herkesin işine 
yönelmesi, üretim ve istihdam artışının 
sürdürülebilir hale getirilmesi, bunun 
için dünya pazarlarındaki varlığımızın 
arttırılması, mevcut pazarlardaki pazar 
payımızın güçlendirilmesi ve yeni pazar 
arayışlarımızın devam etmesi gereki-
yor. Yeni kurulacak hükümetin seçim 
döneminde üretici ve sanayicilerimize 
yönelik açıkladığı politikaların en kısa 
sürede yürürlüğe sokulması elbette 
bundan sonraki süreçte üreti-

minin ve beraberinde istihdamın arttı-
rılması, bütün bunlara bağlı olarak ih-
racatın geliştirilmesine neden olacaktır. 
Dünyadaki gelişmeleri ve piyasalardaki 
hareketliliği doğru okumak ve bu doğ-
rultuda yeni yatırımlarımızı şekillen-
dirmek, üretimimizi arttırmak, mevcut 
yatırımlarımızı güçlendirmek zorunda-
yız. Endüstri 4.0’a ve dijital dönüşüme 
geçişin yaşandığı sanayide elbette nite-
likli insan iş gücüne olan ihtiyaç her za-
mankinden daha fazla olacaktır. Eğitim 
bütün iş kollarımızın olmazsa olmazı 
haline gelmiştir. Nitelikli ve teknolojiyi 
bilen, kullanan, yeni teknolojiler üret-
meye aday gençlerimizin yetiştirilmesi, 

sanayiye en-

tegre edilmesi gerek kentimiz, gerekse 
bölgemiz ve ülkemiz için hayati önem 
taşımaktadır. Mesleki eğitimin ortaokul 
düzeyine indirilmesi ve meslek liseleri-
nin güçlendirilerek ülkemizdeki bilim 
teknoloji üniversitelerinin sayılarının 
arttırılması gerekmektedir. Bir sanayi 
kenti olan Gaziantep’in en büyük ihti-
yaçları arasında nitelikli eğitim almış 
insan iş gücüne ihtiyacı vardır. Şartla-
rın doğru oluşturulmasının ardından 
elbette başarı da beraberinde gelecek, 
ülke sanayisinin endüstri 4.0’a ve diji-
tal dönüşüme geçişi sorunsuz olacaktır. 
Bütün bunlara bağlı olarak ortaya ko-
nulan 2023 ihracat hedeflerine ulaşıl-

ması daha kolay olacaktır. Bizler 
çalışmak, üretmek ve üre-

timimizi yurt dışı pa-
zarlara en iyi koşul-

larda ihraç etmek 
z o r u n d a y ı z ” 

dedi.

Gaziantep’te yılın ilk 6 aylık döneminde bir önceki yıla oranla yüzde 4.7’lik artışla
3 milyar 337 milyon 609 bin dolarlık ihracat gerçekleşti.

G
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Gaziantep ve Kilis’in ortak gündemi
POLATELİ OSB

İLİS Ticaret ve Sa-
nayi Odası (KİTSO) 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Hacı Mus-
tafa Celkanlı, Mec-
lis Başkanı Ökkaş 
Karcı, Meclis ve Yö-
netim Kurulu Üye-

leri Gaziantep Sanayi Odası’na (GSO) 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

Ziyarette bir konuşma yapan Ünverdi, 
her iki odanın büyük çaba gösterdiği 
projenin Türkiye için güzel bir eser ola-
cağını belirterek, “Önümüzdeki dönem-
de de ilgili bakanlıklarla görüşmelerimi-
zi sürdürerek projeyi devam ettireceğiz” 
dedi. 

Gaziantep Sanayi Odası Mesleki Eğitim 
Merkezi’nde (GSO-MEM) verilen eğitim-
ler hakkında KİTSO üyelerini bilgilendi-
ren Ünverdi, Kilisli sanayici ve işadam-
larının istihdam noktasında buradan 

faydalanabileceklerini dile getirdi. 

Ünverdi, konuşmasının sonunda ziya-
retten duyduğu memnuniyeti dile geti-
rerek, KİTSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Celkanlı ve Yönetim Kurulu’na yeni 
görevlerinde başarılar diledi. Ünverdi, 

“İnşallah bu zamana kadar nasıl işbir-
liği içinde çalıştıysak bundan sonra da 
aynı anlayışla yolumuza devam edece-
ğiz” ifadelerini kullandı. 

Ünverdi ve Yönetim Kurulu’na yeni 
görevlerinde başarılar dileyen KİTSO 
Başkanı Celkanlı da, çalışmalarında 
Gaziantep’i örnek aldıklarını belirtti. 

Celkanlı Gaziantep’in sanayisiyle ör-
nek bir şehir olduğunu ifade ederek, 
“Amacımız Kilis ve ülkemiz için değer 
üretebilmek. Bu hedef doğrultusunda 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Şahin-
bey- Polateli OSB’de olduğu gibi işbirliği 
içerisinde çalışmaktan onur duyarız. Ev 
sahipliğiniz için teşekkür ediyor yeni 
görevlerinizde başarılar diliyorum” diye 
konuştu. 

Konuşmaların ardından iki odanın yö-
netimi karşılıklı hediye takdiminde bu-
lundu.

Gaziantep ile Kilis’in kardeş şehirler olduğunu kaydeden GSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Adnan Ünverdi, birlikte gerçekleştirilen Şahinbey-Polateli OSB’nin 

Türkiye’ye örnek olduğunu söyledi. 

K
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Kadın girişimciler Ankara’da buluştu

OBB Güneydoğu ve 
Gaziantep Kadın Giri-
şimciler Kurulu Baş-
kanı G. Hülya Akkaya 
ve Kadın Girişimciler 
Kurul Başkanları 
daha sonra TOBB 
Başkanı M.Rifat 

Hisarcıklıoğlu’nun katılımıyla Ticaret 
Bakanı Ruhsar Pekcan´a tebrik ziyareti 
gerçekleştirdi. 

Ziyaret esnasında yapılan toplantıda 
kadın girişimci sayısının artırılması yö-
nünde görüş alışverişinde bulunuldu. 
Bakan Pekcan’a yeni görevinin hayırlı 
olmasını dileyen Akkaya, “TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkan Yardımcılığı 
yapan Sayın Ruhsar Pekcan’ın Ticaret 
Bakanı olmasından büyük mutluluk 
duyduk. Yeni görevlerinde başarılar dili-
yoruz. Kadın girişimciler olarak bizlerde 
kentimizin ve ülkemizin kadın girişimci 
sayısının artması noktasında elimizden 
geleni yapacağız” dedi. 

Ziyaret için kurul üyelerine teşekkür 
eden Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan 
konuşmasında, kadın girişimcilere ye-

nilikçi ve teknoloji odaklı projeler üret-
meleri çağrısında bulunarak, “Ruhsar 
Pekcan olarak söz veriyorum, projele-
rinize Bakanlığımın dışında da ulusla-
rarası fonlardan finansman bulacağım. 
Yeter ki siz yaratıcı, sürdürülebilir, yapı-
cı, uygulanabilir, istihdam artırıcı proje-

lerle gelin” diye konuştu. 

Konuşmaların ardından TOBB Güney-
doğu ve Gaziantep Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı G. Hülya Akkaya, Bakan 
Pekcan’a Antep Kutnu Kumaşından ya-
pılmış hediye takdim etti.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Kadın Girişimciler Kurul Başkanları, 
TOBB 74. Genel Kurulu’nda yeniden TOBB Başkanı seçilen M.Rifat 

Hisarcıklıoğlu’na ve Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan'a tebrik ziyaretinde bulundu. 

T
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Gaziantep, TÜRSAB ve THY
ile turizm projesi hazırlıyor

AZİANTEP’İN tanı-
tımına yönelik lobi 
çalışmalarına girişen 
Gaziantep Büyük-
şehir Belediye Baş-
kanı Fatma Şahin, 
İstanbul’da THY Yö-
netim Kurulu Başka-

nı İlker Aycı ve TÜRSAB Başkanı Firuz 
Bağlıkaya ile görüştü, eli boş dönmedi. 
Şahin, THY’den Gaziantep’e Ege’ye ve 
Akdeniz’e gelen yabancı turistler için 
ek seferler ve yeni hat açılmasını ister-
ken, TÜRSAB’tan ise Eylül ayı içerisinde 
düzenlenmesi planlanan Uluslararası 
Gastronomi Festivali için özel turlarla 
şehre turistlerin taşınmasını talep etti. 
Konuyla ilgili gerekli çalışmaların yürü-
tüleceğine yönelik Başkan Şahin, yetki-
lilerden destek sözü aldı.

ŞAHİN: UNESCO ONAYINI
ALMIŞ BİR ŞEHİRİZ
Konuyla ilgili bilgiler veren Büyük-
şehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, 
Gaziantep’in Birleşmiş Milletler Eğitim, 
Bilim ve Kültür Örgütü (UNESCO) onayı-

nı almış bir şehir olduğunu hatırlatarak, 
“Yerelden evrensele, gelenekten gele-
ceğe’ yönelik kültürel belediyecilikte 
ciddi hedeflerimiz var. Anadolu’nun 
kültürel mirası en büyük hazinesidir, 
bunu Dünya’ya çok iyi bir şekilde anlat-
mamız lazım. Anadolu’nun en önemli 
aksı Gaziantep’in bulunduğu akstır. 
Neden? Burada Fırat Nehri var, suyun 
olduğu yere medeniyet geliyor. Roma, 
Hitit, Osmanlı ve İslam medeniyetlerin 
en güçlü eserleri burada yer almaktadır. 
Bu eserler, İpek Yolu aksında kalkınma 

ve göç yolu olmuştur. Uçak seferlerini 
kampanyaya göre uyarlarsak, Kültür 
ve Turizm Bakanlığı kendi birimlerini 
buna göre talimatlandırırsa, tur acen-
taları bunun üzerine turlarını çeşitlen-
dirirse turizm pastamızı, çok hızlı bü-
yütebiliriz. Gastronomi, kültürel miras, 
kültür turizm artık Dünya’da yükselen 
bir değer oldu. Hepsini kapsayan büyük 
bir Türkiye haritası var. Ortaklarımızla, 
paydaşlarımızla birlikte kentimizin gü-
zelliklerini ve zenginliklerini tanıtmayı 
başaracağız” dedi.

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, Ege ve Akdeniz bölgelerine gelen yabancı turistleri 
günübirlik Gaziantep’e getirebilmek için çalışmalar başlattı. Büyükşehir Belediyesi, Türkiye 

Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) ve Türk Hava Yolları (THY) işbirliğinde hazırlanacak 
proje kapsamında, deniz ve güneş turizmi için yurtdışından Türkiye’ye gelen turistler, 

günübirlik Gazi şehri gezecek, kentin yerel güzellikleriyle tanışacak.

G
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Gaziantep’e yeni bir
Sanat Merkezi yapılıyor

OPLAM 5 bin 550 met-
rekare büyüklüğünde 
inşa edilecek Şehitkamil 
Sanat Merkezi’nin içe-
risinde; 400 kişilik çok 
amaçlı salon, sergi salo-
nu, açık amfi alanı, VİP 
salonu, prova salonları, 

telli çalgılar, vurmalı çalgılar, ses ve piyano 
atölyeleri, fotoğraf, ebru, resim, hat atölyele-
ri, kütüphane, yönetim ofisleri ile kafeterya 
olacak. 

Çalışmaların 2018 yılı Eylül ayında tamam-
lanması ve verdikleri tarihe yetiştirmek 
adına çalıştıklarını vurgulayan Belediye 
Başkanı Rıdvan Fadıloğlu, “Sanat Merkezi’ni 
açılışıyla birlikte yüklü bir aktivite progra-
mıyla milletimizin hizmetine sunmuş olaca-
ğız. Bir yandan sergisi, bir yandan konseri, 

bir yandan Gaziantep’in yetiştirdiği sanatçı-
lardan oluşan bir kitap serisini imza günüyle 
birlikte Eylül ayı gibi milletimizin hizmetine 
sunmayı planlıyoruz” dedi. Fadıloğlu “Burası 
sadece Sanat Merkezi olarak değil, yukarı ta-
rafta da bir kütüphane oluşturduk. Özellikle 
genç kardeşlerimizin, öğrencilerimizin gelip 
burada rahat bir şekilde ders çalışabilecek-
leri bir mekan elde etmeyi amaçladık. Yine 
bu mekanın iç avlusunda canlı sokak müziği 
yapabilecek şekilde diğer taraftan da geniş 
LED ekranda ulusal ve uluslararası organi-
zasyonları izleyebilecek şekilde büyük bir 
televizyon düzenlemesi de yapılacak. Bizim 
buradaki maksadımız; özellikle Şehitkamil 
Sanat Merkezi’nin yaşayan bir yer olması, 
mümkün olduğu kadar öğrencilerimizin, ye-
tişkinlerimizin buraya gelip, her türlü faali-
yetlerden faydalanmasıdır. Şimdiden hayırlı 
ve uğurlu olmasını diliyorum” diye konuştu.

Gaziantep’in kültür-
sanat hayatına 
farklı bir boyut 

kazandırmak 
amacıyla 

Şehitkamil 
Belediyesi 
tarafından 

yaptırılan Sanat 
Merkezi yakın bir 

tarihte hizmete 
girecek.

T
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Müzeler şehri Gaziantep
bir müzeye daha kavuşuyor

ISTIĞIN nasıl yetiş-
tiğini aşama aşama 
gösteren dünyanın ilk 
ve tek Fıstık Müzesi’ni 
açacak olan Gaziantep 
Büyükşehir Belediye-
si fıstığın anavatanı 
Gaziantep’te önemli 

bir çalışmayı daha hayata geçirecek. Dış 
tasarımı fıstığa benzeyen müze, insanlık 
tarihi kadar eski olan fıstığın üretimden 
tüketime kadar geçen sürecini anlata-
cak. Modern müzecilik teknolojileri ve 
sunum teknikleriyle farkındalık oluştu-
racak olan Fıstık Müzesi, yakında ziya-
retçilerini ağırlamaya başlayacak. 

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin, lezzetin başkenti Gaziantep’i 
Gaziantep yapan ana damarın fıstık 
olduğunu hatırlattı. Şahin, “Fıstığın in-
sanlık tarihi kadar bir geçmişi var, bu 
işin sırrı toprak, güneş, toprağın kali-
tesi ve emektir. Büyük bir mücadeleyle 
ortaya çıkan fıstığın büyük bir hikayesi 
var. Bu coğrafyanın getirdiği nimetleri 
daha güçlü bir biçimde geleceğe taşıma-
mız gerekiyor. Fıstık, bizim en önemli 

ürünümüz, lezzetimiz, ekonomimiz ve 
bölgenin parlayan yıldızıdır. Büyükşe-
hir Belediyesi Tarımsal Hizmetler Daire 
Başkanlığı olarak, fıstığın aşılamasın-
dan gübrelenmesine fıstık ağacının za-
rarlı hayvanlarla mücadelesine kadar 
her noktasında çalıştık. Hem üreticinin, 
hem tüketicinin, hem de fıstığa dayalı 
sanayinin yanında durduk” dedi. 

“Fıstık festivali, Gastronomi
festivaline dönüştürülecek” 

Müze gezisinde Fıstık Festivali’nden de 
bahseden Şahin, “Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nin geleneksel hale getirdi-
ği Uluslararası Antepfıstığı Kültür ve 
Sanat Festivalini, Uluslararası Gastro-
nomi Festivaline dönüştürüyoruz. Gast-
ronomi dalında UNESCO’nun Yaratıcı 
Şehirler Ağına katılarak mutfağımızla 
markalaşan kentimize, gastronomi şe-
hirlerinden gelecek şeflere yerel ürünle-
ri göstereceğiz, lezzetimizi uluslararası 
boyutta taçlandıracağız. Bununla ilgili 
çalışmalarımızı tamamladık. Sonbahar-
da yeni fıstıklar çıktığında 22 ülkenin 
katılacağı Gastronomi Festivali’ni büyük 
bir seremoniye dönüştüreceğiz. Fıstığın 
üretimden başlayıp tüketime kadar uza-
nan tüm aşamalarını anlatacağız. Daha 
fazla üretmeliyiz, daha fazla tüketme-
liyiz, daha fazla satmalıyız, daha fazla 
ürün çeşitliliği oluşturmalıyız” ifadele-
rini kullandı. 

Türkiye’nin önemli müze kentlerinden biri olan Gaziantep, yeni açılacak Fıstık 
Müzesi ile bir müzeye daha kavuşmuş olacak. 

F
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Mehmet Şimşek görevi
Berat Albayrak’a devretti

EHMET Şim-
şek yakla-
şık 11 yıldır 
T ü r k i y e ’ y e 
hizmet etme 
fırsatı buldu-
ğunu belirte-
rek, “Bundan 

dolayı büyük bir gurur duyuyorum. 
Buna vesile olan Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’a şükranlarımı 
arz ediyorum. Bize teveccüh ettiler ve 
güvendiler. Gerek Gaziantep’te gerekse 
Batman’da milletvekilliği yapma fırsa-
tı buldum. O da benim için büyük bir 
onurdu. Enerjide çok önemli başarılara 
imza atan, çok değerli bir kardeşimize, 
bakanımıza bu görevi gönül rahatlığıy-
la, huzur içinde devrediyorum. İnanıyo-
rum ki burada da çok önemli başarılar 
elde edecekler. Zor bir dönem ama ina-
nıyorum ki burada da çok önemli başarı-
lar elde edecekler. Enerjide gösterdikleri 
başarıyı burada da en alasıyla ortaya ko-
yacaktır. Bu konuda da güvenimiz tam-
dır” ifadelerini kullandı. 

Hazine Müsteşarlığında düzenlenen de-
vir teslim töreninde konuşan Berat Al-
bayrak ise, yaklaşık 12 yıldır Şimşek’i ta-

nıdığını belirterek, Şimşek’in Türkiye’ye 
birçok alanda büyük hizmetlerde bulun-
duğunu söyledi. Albayrak, önümüzdeki 
dönemde çok yoğun bir ajandalarının 
bulunduğuna dikkat çekerek, “Özellikle 
enflasyon noktasında. Enflasyonu tek-
rardan tek haneli rakamlara indirme 
noktasında çok yoğun bir mesai har-
cayacağımız dönemle karşı karşıyayız. 
Bunun ötesinde bağımsız kurumlarımı-
zın mevcut güncel küresel politikalarla 
uyumlu bir şekilde aynı istikamette 
eskisinden çok daha başarılı bir şekilde 
performans sergileyeceğine hep birlikte 
şahit olacağımız bir döneme giriyoruz. 
Özellikle istikrarlı ve sağlıklı büyümeye 
devam noktasında Türkiye’nin ihtiyacı 
olan yapısal değişimle alakalı konular-
da çok daha önemli ve güçlü adımları 
çok daha hızlı atacağımız bir dönemle 
karşı karşıya olacağız” dedi.

Ekonomiden Sorumlu Başbakan Yardımcısı Mehmet Şimşek, yeni kabinede yer 
almadı ve görevini Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albayrak’a devretti.

M
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ERKEZ Bankasının reel sektör 
ve finansal sektör temsilcileri ile 
profesyonellerden oluşan 66 katı-
lımcıyla gerçekleştirdiği Beklenti 
Anketi Temmuz sonuçlarına göre; 
yıl sonu enflasyon beklentisi yüz-
de 12.28den 13.88e yükseldi.

Yıl sonu dolar kuru beklentisi 4.58 
liradan 4.83 liraya yükseldi. 12 ay sonrası dolar kuru bek-
lentisi 4.78 liradan 5.06 liraya yükseldi. Yıl sonu cari açık 

beklentisi 53.5 milyar dolardan 54.8 milyar dolara yüksel-
di. Yıl sonu büyüme beklentisi yüzde 4.2 düzeyinde kaldı.

Temmuz TÜFE beklentisi yüzde 0.69dan yüzde 0.83e yük-
seldi. Ağustos TÜFE beklentisi yüzde 0.54ten yüzde 0.59a 
yükseldi. 12 ay sonrası TÜFE beklentisi yüzde 10.47den 
yüzde 11.07ye yükseldi. 24 ay sonrası TÜFE beklentisi 
yüzde 9.18den yüzde 9.54e yükseldi. 2019 cari açık bek-
lentisi 50.6 milyar dolardan 50.3 milyar dolara geriledi. 
2019 büyüme beklentisi yüzde 4.1den yüzde 4.0’a geri-
ledi.

Merkez Bankası’nın
2019 büyüme beklentisi yüzde 4

Merkez Bankası beklenti anketi açıklandı. Anket sonucuna göre 
yıl sonunda dolar 4.8328 olarak açıklandı. Ankete göre, yıl sonu 
enflasyon beklentisi ise 11.07 oldu. 2019 büyüme hedefi beklentisi 
ise yüzde 4.0 olarak güncellendi.

M
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İlk 500’e Gaziantep’ten
24 firma girdi

İSTEDE; Sanko Tekstil İşletmeleri San. 
ve Tic. A.Ş., Gülsan Sentetik Dokuma 
San. ve Tic. A.Ş., Köksan Pet ve Plastik 
Ambalaj San. ve Tic. A.Ş., Tiryaki Agro 
Gıda San. ve Tic. A.Ş., Merinos Halı San. 
ve Tic. A.Ş., Beşler Makarna Un İrmik 
Gıda San. ve Tic. A.Ş., Şölen Çikolata 
Gıda San. ve Tic. A.Ş., Oba Makarnacı-

lık San. ve Tic. A.Ş., Melike Tekstil San. ve Tic. A.Ş., Çimko 
Çimento ve Beton San. Tic. A.Ş., Lidersan Sağlık ve Gıda 
Ürünleri A.Ş., Şireci Tekstil San. ve Tic. A.Ş.,Naksan Plastik 
ve Enerji San. ve Tic. A.Ş., Süper Film Ambalaj San. ve Tic. 
A.Ş., Selçuk İplik San. ve Tic. A.Ş.,Kadooğlu Yağ San. ve Tic. 
A.Ş., Mutlu Makarnacılık San. ve Tic. A.Ş., Kartal Halı Teks-
til San. ve Tic. A.Ş., Gürteks İplik San. ve Tic. A.Ş., Sayınlar 

Gıda Maddeleri San. ve Tic. A.Ş., Eruslu Tekstil San. ve Tic. 
A.Ş., Sanko Enerji San. ve Tic. A.Ş. yer alırken, iki firma is-
minin açıklanmasını istemedi. 
Gaziantep Sanayi Odası (GSO)Yönetim Kurulu Başkanı Ad-
nan Ünverdi, Türkiye’nin ilk 500 büyük sanayi kuruluşu 
arasına girerek, ülke kalkınmasının en büyük aktörleri 
arasında yer alma başarısını gösteren firmaları kutladı.  
Gaziantep’in teknoloji ve Ar-Ge ağırlıklı projelerle daha da 
ileri seviyelere ulaşacağını kaydeden Ünverdi, “Bunu sağ-
ladığımız takdirde ihracat rakamlarımız daha da yukarı çı-
kacak. Rakamların yukarı çıkmasıyla önümüzdeki dönem-
lerde listeye giren firma sayımız da artmış olacak. Bizler de 
sanayiciler olarak kentimizi ve ülkemizi daha da büyütmek 
için elimizden gelen gayreti göstermeye devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı. 

İstanbul Sanayi Odası (İSO) tarafından gerçekleştirilen Türkiye’nin 500 
Büyük Sanayi Kuruluşu-2017 Araştırması’na göre Gaziantep’ten 24 
firma ilk 500 firma arasına girme başarısını gösterdi. 

L
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İkinci 500 Büyük Sanayi
kuruluşu belli oldu

KİNCİ 500 kuruluşlarının; “üretim-
den satışlar” ile “esas faaliyet karı” 
gibi temel bazı parametrelerde, tıpkı 
Mayıs sonunda açıklanan İSO 500 ku-
ruluşlarındaki gibi iyi bir performans 
sergiledikleri görüldü.

İkinci 500’de 102 yeni firma…
2017 yılında İSO İkinci 500 Büyük 
Sanayi Kuruluşu sıralamasına 102 

yeni firma girdi. Bunlardan 66’sı geçen yılki 1000 
büyük kuruluşun dışından geldi. 36 kuruluş ise 
2016 yılında İSO 500 içinde yer alan ama bu yıl 
İSO İkinci 500’e gerileyen şirketlerden oluştu.

GAZİANTEP’TEN 33 FİRMA

Geçtiğimiz yıl 32 firmanın yer aldığı listeye bu kez 
33 firma girme başarısını gösterdi. Gaziantep Sa-
nayi Odası Başkanı Adnan Ünverdi, Türkiye’nin 
lokomotif kentlerinden Gaziantep’in iller bazında 
4. sırada yer aldığını belirtti. Gaziantep Ticaret 
Odası Başkanı M.Tuncay Yıldırım ise, “Gaziantep 
koşullar ne olursa olsun üretmekten vazgeçmez. 
Hedefimiz, önümüzdeki yıllarda da üreterek, is-
tihdam sağlayıp ihracat yaparak Gaziantep’e ve 
ülkemize katkı sağlayan firma sayımızı attırmak” 
mesajını paylaştı.

İstanbul Sanayi Odası (İSO), 
“Türkiye’nin İkinci 500 Büyük 
Sanayi Kuruluşu Araştırması”nın 
2017 yılı sonuçlarını açıkladı. 
İSO İkinci 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu’nun 2016 yılında 82,2 
milyar TL olan üretimden satışları, 
2017 yılında yüzde 30,9 artarak 
107,6 milyar TL’ye yükseldi.

İ

SIRA 
NO

FİRMA ADI

1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29
30
31
32
33

Zeki Mensucat San. ve Tic. A.Ş.
-
Başak Traktör Tarım Ziraat ve İş Makinaları San. Tic. A.Ş.
Nadir Yağ San. ve Tic. A.Ş.
Çelikaslan Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Işık Ahşap Profil Lojistik San. ve Tic. A.Ş.
Biska Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Yasin Kaplan Tekstil ve Halı San. Tic. A.Ş.
Kaplan Kardeşler Halı San. ve Tic. Ltd. Şti.
Erdem Soft Tekstil San. ve Tic. Ltd. Şti.
Zafer Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Unat Yağ Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Canan Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Ünal Sentetik Dokuma San. ve Tic. A.Ş.
Meltem Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Safyün Halı Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Burteks Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
M S T İş ve Tarım Makinaları San. ve Tic. A.Ş.
Ritaş Kimya ve Tekstil San. Tic. A.Ş.
Gür İplik San. ve Tic. A.Ş.
Bartın Çimento San. ve Tic. A.Ş.
Uğur Demir Halı San. ve Tic. Ltd. Şti.
Beşan Nişasta Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Beşyem Tarım Hayvancılık Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Flament Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Bade Dokuma Tekstil Halı San. ve Tic. A.Ş.
Altunsa Gıda San. ve Tic. A.Ş.
Hasırcı Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
Ender PVC ve Alüminyum Yapı Elm. San. ve Tic. A.Ş.
Gama Recycle Elyaf ve İplik Sanayi A.Ş.
Kaşmir Halı San. ve Tic. A.Ş.
Sanko Rüzgar Enerjisi San. ve Tic. A.Ş.
Torkut Oluklu Mukavva ve Ambalaj Sanayi A.Ş.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

İş yaşamına üniversiteyi bitirmemle eş 
zamanlı olarak Gaziantep’e dönüşümle 
başladım. Tekstil sektöründe hizmet ve-
ren firmamıza benim dönüşümle birlikte 
gıda sektörünü de eklemiş bulunuyoruz. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

Firmamız bünyesinde bulunan tekstil 
ve gıda sektörü, gerek iç piyasa gerek 
ihracat anlamında şehrimizde zirvede 
yer alan 2 sektör olmakla beraber gıda 
sektörü hem şehrimizde hem dünyada 
revaçta olan  bir sektör. Fakat döviz bazlı 
üretim maliyetlerinin artması temel ihti-
yacımız olan gıda sektörüne de kısa va-
dede zarar vermiş olup, piyasada birçok 
firmanın küçülmeye gitmesi gözlenmek-
tedir. Bu sebepler doğrultusunda dolar 
bazlı üretim maliyetlerini düşürücü 
hamlelerin çok hızlı şekilde planlanıp 
hayata geçirilmesi gerekmektedir.

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz 
nelerdir?

Gıda sektöründe 3 yıldır hizmet veren 
bir firma olmamıza rağmen piyasaya 
hızlı uyum sağlayıp bünyemize kattığı-
mız bayiliklerle beraber kontollü bir şe-
kilde sağladığımız büyüme iç piyasa da 
tatmin edici bir seviyeye gelmiş durum-
da. Gelecek dönemde ise başlıca hedefi-

miz dış pazara daha çok ağırlık vererek 
ihracatı ana odağımıza koyarak gerek 
şehrimizi gerek ülkemizi en iyi şekilde 
temsil etme gayesi ile yol haritamızı çiz-
miş bulunmaktayız. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Şehrimizin ticari ve sanayi gelişiminde 
biz gençlerin en önemli rolü gerek yurt 
içinde gerek yurtdışında aldığımız eği-
timleri tamamladıktan sonra şehrimize 
geri dönüp kazandığımız vizyonel bil-
gi birikimleri pratikte gerçekleştirerek 
şehrimizin sanayi ve ticari anlayışını 
hep bir adım önde götürmek olmalıdır, 
daha yenilikçi ve çağa ayak uyduran bir 
ticaret anlayışının varlığını gösterip şeh-
rimize her alanda yaşatmaktır.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

GAGİAD 1993 yılında Adil Konukoğlu 
kurucu başkanlığında kurulmuş prestijli 
büyük ve önemli bir aile. Bu ailenin bir 
parçası olmak en büyük ayrıcalık olmak-
la beraber genç girişimci iş adamlarının 
dernek bünyesinde bulunan tecrübeli, 
alanlarında önemli başarılar elde etmiş 
iş adamlarıyla beraber olup tecrübele-
rinden faydalanma fırsatı sağlayıp tica-
ret sahnesinde daha bilinçli genç işa-
damlarının yer almasına olanak tanıdığı 
için üye olmayı tercih ettim.

Yeni üyemiz

Caner NACAR 
1992 Gaziantep doğumluyum İlk-orta ve lise 
eğitimimi Gaziantep Kolej Vakfı’nda tamamladıktan 
sonra üniversite eğitimimi Haliç Üniversitesi 
Moleküler Biyoloji Ve Genetik bölümünde 2015 
yılında tamamlayıp Gaziantep’e döndüm.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Çocukluğumdan itibaren tatillerimi işye-
rimizde geçirdim. Şimdi de hep içinde bu-
lunduğum şirkette yöneticilik yapıyorum. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında 
neler düşünüyorsunuz?

70’li yıllarda teknik konularda 
Türkiye’nin zirvesinde yer alan Gazian-
tep bugün hakettiği yerde değil ve diğer 
sektörlerin gölgesinde kalıyor. Gaziantep-
linin genetiğinde var olan tasarım ve tek-
nik kapasitemize yeniden dönmek adına 
geleneksel eğitim metotları yerine yeni ve 
yaratıcı yollar geliştirmek için toplumsal 
kuruluşların ciddi çalışmalar yapması ge-
rekmektedir.  

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz 
nelerdir?

Asmetal olarak hep yapılamayanı yap-
mak hedefimiz oldu. Sektörün ihtiyaçları-
na cevap verebilecek ve iş yapma model-
lerini değiştiren işler yapmak istiyoruz. 
Bu anlamda sadece sektörü takip etmek 

yetmeyip yenilikçi olmak gerekiyor. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayi-
sinin gelişiminde sizin gibi genç giri-
şimcilerin rolü nedir?

Genç insanların bakış açıları ve problem 
çözme yetenekleri daha hızlı ve olumlu 
cevap veriyor. Çalışanlarımızda da biz 
bu tip insanlara yatırım yapıyoruz. Çağın 
gerekliliklerini yerine getirmekte zorlan-
mayan ve gelişmeleri daha pratik yorum-
layabilen insanlara her alanda daha çok 
sorumluluk vermek gerek.  Böylece hiç 
umulmadık karlar ve avantajlar yaratıla-
bilir. 

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Toplumsal dayanışma ve insanların tek 
vücut hareket etmeleri şehirler ve hatta 
devletler açısından hayati önem taşımak-
tadır. Görülen sorunların kişilerin tek 
başına çözüme ulaştırmaları yerine daha 
kurumsal ve organize şekilde çözümle-
mek istemesi gerekiyor. Bu anlamda ben 
de benim gibi düşünen insanlarla bir 
arada olmak için GAGİAD’a üye olmak 
istedim. 

Yeni üyemiz

Emrah ÇETINDAĞ
1984 Gaziantep doğumluyum, 3 çocuk babasıyım. 
GKV ilkokulunu, Gaziantep Anadolu Lisesini ve 
ardından Marmara Üniversitesini bitirdim. Aile 
şirketimiz olan Asmetal A.Ş.’de demir çelik ve yapı 
malzemeleri imalatı şekillendirilmesi ve ticareti 
üzerine çalışıyorum.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Ülkemizin kültürel mirası olan, erkek çocuk-
larının yaz tatillerinde boş durmasın mantı-
ğıyla dede mesleği makine imalat işine aşina 
oldum.mesleğimiz zamanla bilinçaltıma 
yerleşti. Ortaokul, lise, üniversite stajlar der-
ken   şu anda 10 yılımı doldurduğum şirke-
timizde Genel Müdür pozisyonunda hizmet 
etmekteyim.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Değirmen makinaları imalatı ülkemizin kat-
ma değer üretim yapan sektörlerin başında 
gelir. Gün geçtikçe hizmet kalitemiz artmak-
ta ve bunun sonucunda 2016’dan itibaren 
İtalyan üreticilerini hacim olarak geçmiş bu-
lunuyoruz. Dünyada Alman firmalarından 
sonra ikinci sırada olmanın ülkemiz adına 
gururunu yaşıyoruz. Her sektörde olduğu 
gibi bu sektörde de Çinli firmalar bu sek-
törü olumsuz etkilemektedir. Ucuz üretim 
gücü ve bizlerin üretim kalitesine günden 
güne yaklaştıkları için,bizler gerekli altya-
pı yatırımlarını  sağlayıp, standartlarımızı 
yükseltmez ve devletimiz ithalatta  hukuksal 
korumacılık sağlamazsa,sektördeki  çoğu fir-
manın 15 yıl sonrasını göremiyorum.
Umarım bu rekabeti bol yüksek piyasa ko-
şullarında, günün şartlarını yerine getirir, 
tehlikeyi başlamadan bitirmiş oluruz.

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz ne-
lerdir?

2018-2019 hedeflerimiz doğrultusunda 

kameralı renk ayırıcı makina sistemlerine 
adım atarak ileri teknoloji ürün sektörün-
de Mersin Şehrinde Sorton makine  olarak 
hizmet vermeye başladık. Günlük yaşamda 
kullandığımız bakliyat ve hububat ürünleri-
ni rengine göre sınıflayarak yükselen yaşam 
seviyesine yüksek kalitede gıda sınıflaması 
sunuyoruz.

Ayrıca Tanış Değirmen Makine Sanayi ola-
rak yatırımlarımız 2018’in sonunda inşaat, 
2019’un sonunda ise makine, teçhizat ve ya-
zılım yatırımlarımızı tamamlayarak bir son-
raki yatırım hedefi endüstri 4.0 uyumluluk 
projesine zemin hazırlamış olacağız.

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayisi-
nin gelişiminde sizin gibi genç girişimci-
lerin rolü nedir?

Bilindiği gibi artık tüm Türkiye de olduğu 
gibi, Gaziantep’te de  1. ve 2. kuşaklar, yöne-
timi 3. kuşaklara devrediyor. Bende 3. kuşak 
olarak yazılım ve dijitalleşmeyi önemsemiş 
profesyonel yönetim anlayışı ile sürdürüle-
bilir marka değeri olan firmalar sınıfına çı-
karıp ve  günün şartlarında dünya devlerine 
meydan okumaktır.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Gündemi yakından takip eden iş adamları-
nı bir araya getiren üretimsel ve sosyal so-
rumluluk projelerinde misyonu olan, başta 
şehrimiz Gaziantep’e sonrasında Türkiye’ye 
hizmet eden, üst düzey bir dernek olan 
Gagiad’a ortak paydada, bilgi birikimimiz ve 
sektörel tecrübemizle faydalı olabilmek için 
üye oldum.

Yeni üyemiz

Eray TAN 

1985 Gaziantep Doğumluyum. İlk orta ve lise öğrenimlerimi 
GKV özel okullarında tamamladıktan sonra 2004’te 
Metalurji ve Malzeme Mühendisliğini okumak üzere 
Ankara Atılım Üniversitesine gittim. Burada 1yıl hazırlık 
ve 4 yıl Lisans eğitimimi tamamladım. 2009’da 1 yıl kendi 
şirketimizde staj gördükten sonra 2010 yılında kısa dönem 
olarak askerlik görevimi tamamladım.Askerlik görevimi 
tamamladıktan sonra Gaziantep Üniversitesi Makine 
Mühendisliği Tasarım ve Dizayn Bölümünde yüksek lisansa 
başladım. Sonrasında “Değirmen Yapımı ve Diyagramı” 
eğitimini tamamladıktan sonra aktif iş hayatıma “Tanış 
Değirmen Mak. San.’ de başladım. 2014 yılında eşim 
Öğretmen Tuğba Kalender ile evlendik. 2 yaşında Ada 
adında bir kızım, 10 aylık Yiğit Kemal adında bir oğlum var.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Babam, İsmail Öztürkmen, tekstilci oldu-
ğu için hep aklımda tekstil konusunda 
ilerlemek ve onun işlerini devam ettir-
mek var idi. İşte bu niyetle okulu bitirir 
bitirmez, 2003 yılında özel bir tekstil fir-
masında işletme mühendisi olarak işe 
başladım. Tam 1 yıl dolmuştu ki, Özmak-
san Isı Sanayi AŞ’den cazip bir teklif al-
dım. Şirketin kurucusu Ahmet Yağcı’nın, 
önüme koymuş olduğu iş vizyonu ve he-
defler beni heyecanlandırdı. Kendisinin 
hem dayım hem de meslektaşım olması 
da üzerine eklenince ÖZMAKSAN AŞ ile 
kendi vizyonumu birleştirmeye karar 
verdim. 2004 yılından bu yana şirketin 
değişik kademelerinde görev aldım. Şu 
anda Yönetim Kurulu Üyesi olarak Genel 
Koordinatör sıfatıyla çalışmalarımı yürü-
tüyorum . 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğunuz 
sektörün şu anki durumu hakkında 
neler düşünüyorsunuz?

Bizim sektörümüz Makine İmalat Sanayi 
ve Enerji Sektörlerinin her ikisine gir-
mektedir. Gaziantep büyüyen sanayisi ile 
birlikte artan Isıtma Kazanları, Endüst-
riyel Basınçlı Kaplar ve Enerji Verimlilik 
Ekipmanları ihtiyacı; bizim kendi işimizi 
sürekli geliştirmemize fırsat tanıyor. 
Enerji ihtiyaçları günden güne arttığı gibi, 
daha verimli cihazlara geçiş yapma zo-
runluluğu sektörümüzü sürekli rekabetçi 
ve canlı  tutuyor. 

Yeni projeleriniz var mı?
Hedefleriniz nelerdir?

Sektörümüzde daha verimli, daha daya-
naklı, daha fonksiyonel ürün ihtiyacı sü-
rekli artıyor. 

Domestik segmente tam yoğuşmalı yer 
tipi merkezi sıcak su kazanı olarak geliş-
tirdiğimiz Maxidense Boiler serisini ön 
plana çıkarmayı amaçlıyoruz. Endüstri-
yel segmentte alternatif yakıtları birlik-
te yakabilen buhar kazanlarına ağırlık 
vermeyi, enerji sektöründe ise özellikle 
Jeotermal yatırımlara hali hazırda tedarik 
ettiğimiz ürünlerde çeşitlilik yaratmayı 
hedefliyoruz. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sanayi-
sinin gelişiminde sizin gibi genç giri-
şimcilerin rolü nedir?

Gaziantep’in ticaret hayatı ve sanayisi as-
lına bakılırsa biraz dar bir alana sıkıştı.
Yeni sektörlere, teknolojik ürünlere, bizi 
hızla ileriye götürecek sağlam fikirlere ih-
tiyaç var. Daha doğrusu yeni bir iş boyutu 
yaratmamız gerekiyor. Bu yeni boyutun 
ancak dinamik ve çağdaş; genç girişim-
ciler sayesinde yaratılabileceğine inanı-
yorum.

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

GAGİAD şehrimizin saygın ve köklü bir 
kuruluşlarından birisi ve etkili üyeleri 
var. Ben de GAGİAD’ın kıymetli üyeleriyle 
etkileşim ve iletişimi içerisinde bulunup; 
onların tecrübe ve vizyonlarından fayda-
lanmak; aynı zamanda kendi tecrübe ve iş 
fikirlerimi paylaşarak da GAGİAD’ın sos-
yal ve ekonomik platformunda yer almak 
gayesiyle üye oldum. 

Yeni üyemiz

Hamit
ÖZTÜRKMEN

1980 Gaziantep doğumluyum. İlköğrenimimi Gaziantep 
Kolej Vakfında; lise öğrenimimi ise Gaziantep Anadolu 
Lisesi’nde tamamladım. Daha sonra, İstanbul’da 
eğitim hayatımı devam ettirdim. Marmara Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Makine Mühendisliğinden 
diplomamı alınca, 2003 yılında Gaziantep’e döndüm. 
2010 yılında evlendim. Efe ve Seymen adında 2 
çocuğum var.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

Mezun olduktan sonra hem Dünya’daki 
gelişmeleri takip etmek hem de farklı 
uygulama ve tasarım anlayışlarına şahit 
olmak adına 2007 yılında mesleki stajı-
mı yurtdışında yapmaya karar verdim. 
Amerika’daki mesleki stajımı tamamla-
dıktan bu bilgi ve birikimlerimi şehrime 
adapte etmek ve şehrime katkı sağlamak 
için Gaziantep’e döndüm. Ben döndü-
ğüm zaman Gaziantep’te nitelikli proje-
ler olan Sankopark Alışveriş Merkezi ve 
Gaziantep Sanayi Odası Hizmet binası 
şantiyeleri yürütülüyordu. Bu projele-
rin içerisinde yer almak adına yaklaşık 
iki yıl kadar özel şirketlerde çalıştım. 
Sonrasında 2011 yılında kendi firmamız 
olan Güleç İç Mimarlığı kurdum. 2011 
yılından bu yana kendi dalımda çok ke-
yifli projeler hayata geçirdim. Çalışma 
alanımı tek bir bina tasarım ölçeğinde 
tutmak yerine farklı fonksiyonlara hiz-
met veren projelerde çalışmayı daha ve-
rimli buldum ve şu anda birçok projenin 
hem tasarımı hem uygulama projelerini 
yürütmekteyim. 

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

Ben bu alanda çalışmaya başladığımda 
aslında insanların hayallerini gerçek-
leştirdiğimi gördüm. Bu muazzam bir 
haz. Tasarım; ucu bucağı yok. Dahası 
hayal dünyası ve fonksiyonun bir arada 
olması, bu ikisini beraber çalıştırmak 
da oldukça güç. Ancak Gaziantep’te bu 
konuda çok iddialı projeler yürütülü-
yor. Bizim mesleğimiz hiçbir zaman 
“Tamam bu iş de mükemmel, dahası ol-
maz” diyecek bir iş değil. Hep gelişmeli, 
hep yenilenmeli. Araştırmaya, gezme-
ye, incelemeye her zaman açık olmalı. 
Gaziantep’te bu işi yapmak zor değil, 
çünkü bu konuda çalışacağımız çok ni-
telikli ustalar var. Ama daha da gelişme-
li, çünkü biz mimarlar hayal ettiğimiz 
her şeyi hayata geçirmek isteriz. Hayata 
geçirirken de çeşitli meslek gruplarının 
dilimizden anlamasını bekleriz. 

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz 
nelerdir?

Meslek hayatıma ilk başladığım yıllarda 
konut projeleri, diş hekimliği klinikleri, 

özel muayenehane tasarım ve uygula-
maları ağırlıklı çalışıyorduk. İçinde bu-
lunduğumuz dönemde ağırlıklı olarak, 
yönetim binaları, çalışma ofisleri, villa 
tasarımları ve uygulamaları üzerine yo-
ğunluğumuz devam etmekte. 2016 yılın-
dan bu yana da Güleç İç Mimarlık olarak 
İstanbul’da da projeler gerçekleştirmeye 
başladık. Yani artık sadece Gaziantep’te 
değil, Türkiye’nin çeşitli illerinde de ça-
lışmalar yürütüyoruz. 
Gelişen dünyaya ayak uydurmak ve bu 
gelişmelerin içerisinde yer almak adına 
“Yeşil Bina” tasarımları, “Pasif Evler” 
konusunda Gaziantep’te öncü olmak 
gibi bir hedefimiz de var. Çünkü gele-
cekte çocuklarımıza daha yaşanası bir 
dünya bırakmak adına “Enerji Verimli 
Binalar, Enerji Üreten Yapılar” yapmak 
kaçınılmazdır.

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Mimarlığın yapısı her geçen gün deği-
şiyor; bunu anlamak için ise Dünya’yı 
takip etmek gerekiyor. Dünya’da artık 
farklı bir düzen işliyor. Bundan 15 yıl 
önce adını bile duymadığımız meslek 
grupları bugün gün yüzüne çıkıyor. Yeni 
tasarımlar yeni iş gruplarına meslek ka-
pısı açıyor. Örneğin eskiden 2 boyutlu çi-
zimler üzerinden konuşulurken bugün 3 
boyutlu çizimler yetersiz kalıyor. Mevcut 
durumda arsayken gelecekteki halini 
görmek için insanlar sanal dünyada yeni 
yapılaşmalar içinde gezebiliyor, insan 
ölçeğinde tüm projeye vakıf olabiliyor-
lar. Tabi ki bu yeni yapılaşmalar, proje-
ler için de yeni teknolojiler geliştirmek 
ve bunları özümsemek gerekiyor. Biz de 
bu gelişmeleri yakından takip ederek 
Gaziantep’teki kullanıcılara sunmaya 
gayret ediyor, kullanıcılara sunarken de 
sanayinin ve ticaretteki çeşitli meslek 
grupları ile dirsek teması kuruyoruz. 

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Sivil toplum kuruluşlarının sektörler 
üzerindeki gücüne ve önemine inancım 
sonsuzdur. Gagiad’ın yaptığı çalışmaları 
ve hayata geçirdiği projeleri kendi ha-
yat görüşüme yakın bulmuşumdur. Bu 
çalışmaların bir parçası olmak ve kendi 
alanımda derneğe katkı sağlamak ama-
cıyla üye oldum. 

Yeni üyemiz

Halit GÜLEÇ 
1983 yılında 
Gaziantep’te ailenin ilk 
çocuğu olarak dünyaya 
geldim. Öğrenim 
hayatıma  Fırat Koleji 
ile başlayıp, Gaziantep 
Kolej Vakfı lisesinden 
mezun oldum. Daha 
sonra  İstanbul 
Maltepe Üniversitesi 
İç Mimarlık bölümde 
lisans eğitimimi 
tamamladım. 2007 
yılında San Francisco’da 
1 yıl mesleki stajımı 
tamamladıktan hemen 
sonra Marmaris’te kısa 
dönem askerliğimi yapıp 
Gaziantep’e döndüm. 
2013 yılında evlendim 
ve şimdi iki erkek çocuk 
sahibiyim.
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İş yaşamınıza nasıl başladınız?

2012 yılında askerlik görevimi yerine ge-
tirdikten sonra tesadüfi bir şekilde Nolte 
markası ile tanıştım. Hemen marka ile 
ilgili çalışmalar yapıp 6 ay Almanya’da 
eğitim aldım ve mağazanın yapımı ile 
ilgili çalışmalarımız başladı. 2013 Mart 
ayında ise mağazamız faaliyete girdi.

Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz?

Sektörde daha fazla ithal ve yerli mutfak 
markası olması gerektiğini düşünüyo-
rum. Bu sayı şu anda 2 veya 3 marka ile 
sınırlı. Onun haricinde Gaziantep bili-
yorsunuz Gastronomi Kenti. Mutfağa ilgi 
alakamız çok fazla. Dolayısıyla sektörün 
pazardaki payı da çok büyük.

Yeni projeleriniz var mı? Hedefleriniz 
nelerdir?

Bu yıl sektördeki 5. Yılımız. Hedeflerimi-
zin çoğuna ulaştık. Şu anda Nolte mar-
kasının Türkiye’deki en büyük ithalatçı-
sı konumundayız. Türkiye’nin ekonomik 
sürecini göz önünde bulundurarak kısa 
vadede hedefimiz mevcudu korumak. 

Gaziantep ticaret hayatının ve sana-
yisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Bence gençlerin gelişimdeki payı çok 
büyük. Değişime açık, vizyoner, kurum-
sallık ilkelerini iyi bilen gençler uzun va-
dede sanayide ciddi ataklar yaratacaktır. 

GAGİAD’a üye olma amacınız nedir?

Gagiad’ın hizmetlerini uzun yıllardır 
takdirle takip ederim. Çizgisini hiç boz-
mayan seçilmiş insanların bulunduğu 
Gaziantep’e hizmetin esas olduğu bir 
dernek. Ben de bu ekibin içerisinde fay-
dalı hizmetlerde bulunmak istiyorum. 

Yeni üyemiz

Yunus KARADAĞ 
31 yaşında evli ve bir çocuk babasıyım. 
Gaziantep’liyim. Beykent üniversitesi Mütercim 
Tercümanlık bölümünde eğitim gördüm. 2013 
yılından bu yana Alman mutfak mobilya markası 
Nolte Küchen’in Güneydoğu ve Doğu Anadolu 
temsilciliği ve bununla birlikte 16 Dünya markasının 
yetkili satıcılığını yürütmekteyim. Disiplinli, 
girişimci ve değişime açık bir yapıya sahibim. 
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